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D    
e Heilige Schrift leert ons nergens dat wij de
waarheid moeten verzwijgen of tekort doen,
of onder dubbelzinnige manieren van

spreken bedekken, noch ook dat men tegenover dwaalleringen
moet stilzwijgen of degenen die ze voorstaan in de kerk moeten
dulden, maar juist het tegenovergestelde. Want zij leert ons de
heilige Waarheid oprecht te belijden, tot het Woord des Heeren
noch toe of af te doen, de dwaalleer tegen te spreken en zich af
te scheiden van degenen die de gemeente met hun dwaalleer
beroeren. (Ps. 40:10-11; Ps. 119:139; Jes. 62:6; Ezech. 13:1-12).

Hierin zijn veel dingen die op de zogenaamde moderaten
volkomen van toepassing zijn, daar zij als vossen de wijngaard
des HEEREN binnen sluipen. Zij treden niet in de bressen, om
in de strijd te staan. Want wanneer de waarheid wordt
aangetast, dan roepen zij dat men niet moet tegenstaan, maar
modereren, (hetwelk nochtans het rechte modereren niet is) dat
men moet toegeven, van zijn mening wat laten vallen, enz. Zij
roepen vrede, daar toch geen vrede is, en willen waarheid en
leugen, Christus en Belial tesamen vermengen. Het volk bouwt
de wand van verscheidene verkeerde meningen en zij pleisteren
met de loze kalk van de zogenaamde moderatie, maar hun loze
kalk zal afvallen. Want zij bouwen aan de toren van Babel, dat
is verwarring. (Matth. 7:15; Matth. 16:6; Hand. 20:26-31). 

                                                      Uit: “De recht-gematigde christen”

                                                          

                                                               Jakobus Trigland

ALS REFOLAND REFO-
DOMINEES/BELIJDERS-
DE ROEPENDE ZONDEN
L A T E N  V O O R T -
KANKEREN IN KERK,
LAND EN KRANT, IS DE
AFVAL EEN FEIT EN
ZIJN DE OORDELEN
ONAFWENDBAAR
31-08-2023

"SILENCE IN THE FACE OF EVIL IS EVIL ITSELF AND
GOD WILL NOT HOLD US GUILTLESS IF WE ARE BEING
SILENT IN THE FACE OF EVIL" - Dietrich Bonhoeffer

Krachtens mijn roeping van Godswege (Jer. 1:18-19 - Jer. 15:19-20) en

uit oorzaak van de deepstate-MSM/RD/SGP/WHO/WEF/VN/VS/-

manipulatie en misleiding hebben we al decades een tegengetuigenis

laten klinken, onder andere d.m.v. preken, boeken, brochure’s,

weerleggingen en bewustmakende artikelen, in de hoop op een

geestelijke gewetens-ontwaking, maar sinds de plandemiehoax en de

daarop volgende killervaccin-implementatie gedragen alle refo-

d o m in e e s / b e l i jd e rs  z ic h  a ls  g e d rogeerde p op pen  in  h et

wassenbeeldencentrum en sindsdien hebben we bijna geen reacties

meer ontvangen. 

De afbeelding spreekt boekdelen en heel het afvallige Refodom staat in

de rij voor de mind-control-tafel van de satanische illuminatie,

waarvan het monsterlijke baal-duo RD/SGP voluit deel uitmaakt en de

refo-dominees/belijders hebben ingeslokt. Keiharde waarheidsfeiten

doen er niet meer toe en worden met name in het Deformatorisch

Grafblad als "complottheorieën" gebrandmerkt, waarmee Steef de

Bruijn’s verdoemenis rechtvaardig is (Rom. 3:8). 

Zonde is geen zonde meer en Gods Woord en de horizontale

waarheidsfeiten worden kerkbreed gediaboliseerd, alsof er geen God

bestaat, terwijl het gericht aanstaande is, gelijk geschreven is: "Wee
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dengenen, die het kwade goed heten, en het goede kwaad; die duisternis

tot licht stellen, en het licht tot duisternis; die het bittere tot zoet stellen,

en het zoete tot bitterheid!" Jes. 5:20 - "Daarom, gelijk de tong des vuurs

den stoppel verteert, en het kaf door de vlam verdaan wordt, alzo zal

hun wortel als een uittering wezen; en hun bloem zal als stof opvaren;

omdat zij verwerpen de wet des HEEREN der heirscharen, en de rede des

Heiligen van Israël versmaden", Jes. 5:24. 

Bijna niemand is nog aanspreekbaar op de horizontale waarheid, laat

staan op de Waarheid die in Christus is. De kerkafval is dusdanig

ingekankerd dat de kinderen der duisternis er schande van spreken,

met name Poetin! SGP-er Chris Stoffer heeft te kennen gegeven het van

God vervloekte landverraderlijke belialsbeleid van SGP-clown Staaij

voort te willen zetten, hetgeen de afval alleen maar bevestigt. De

afvallige refokerken collecteren, bidden en promoten dit helse SGP-

bedrog, en hebben de bloedige oordelen Gods ingeroepen over kerk,

land en volk en het gaat bijna niemand ter harte. 

De killerspuit-holocaust, de depopulerende klimaat-change-hoax, de

VS-georkestreerde Oekraine-(WWIII)oorlog, de komende 3e graads

covid-lockdowns onder aanvoering van Bill the kill Gates,

VN/WEF/WHO/BigPharma, worden in het moreel-kuisverrotte RD

categorisch gewitwast, en/of ontkend, en/of doodgezwegen, en/of

gepromoot. "Daarom, alzo zegt de Heere HEERE: Wee der bloedstad! Ik

zal ook den brandstapel groot maken!" Ezech. 24:9 - "Wee der bloedstad,

die gans vol leugen, en verscheuring is! de roof houdt niet op", Nah. 3:1.

De uitspraak van Ditrich Bonhoeffer is maar al te waar en op Gods

Woord gegrond en degenen die kunnen zwijgen over de roepende

zonden, in kerk, land, krant en politiek, hebben niet eens een

historisch geloof. De refo-dominees zwijgen als het graf op alle
gebied, gelijk geschreven is: "Hun wachters zijn allen blind, zij weten

niet; zij allen zijn stomme honden, zij kunnen niet bassen; zij zijn

slaperig, zij liggen neder, zij hebben het sluimeren lief", Jes. 56:10, maar

straks moeten wij allen geopenbaard worden voor den rechterstoel

van Christus, opdat een iegelijk wegdrage, hetgeen door het lichaam

geschiedt, naardat hij gedaan heeft, hetzij goed, hetzij kwaad (2 Kor. 5:10).

GPPB. v.d.m.
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      ACHTSTE PREEK OVER HOSÉA 2:1

“Twist tegen ulieder moeder, twist, omdat zij Mijn vrouw niet is, en

Ik haar Man niet ben.”

Wanneer de grote lieden uitstekende kunsten doen, die wonderlijk

zijn, zo moet men daar acht op geven, en veel van spreken, dat billijk

en redelijk is. Maar als de God van hemel en aarde Zijn werk doet op

de berg Sions, zou men daar dan niet van spreken?

Wanneer die grote Kunstenaar het bijzonder doet tot prijs en eer van

Zijn Naam. Immers zo is het noodzakelijk omtrent de Heere, die alles

doet tot eer Zijns Naams. Ons werkt Hij alles om Zijns Zelfs wil. Zou

men Hem dan ook niet in alles geven de eer van Zijn Naam, in Zijn

prijzenswaardige volmaaktheden en deugden; als de eer van Zijn

goedheid, rechtvaardigheid, waarheid en heiligheid, tonende alzo dat

Hij is de Jehovah, de Heere, de Almachtige God, wiens doen is majesteit

en heerlijkheid. Dit te overdenken, en daarvan te spreken in deze

dagen, is ten hoogste nodig, om Gods oordelen te overleggen, en Zijn

weldaden en billijkheid te overdenken, waartoe ook deze woorden van

Hoséa ons aanleiding geven.

Zij behelzen in het algemeen een ernstige betuiging van hun

onverstand, en het kwaad dat in hen was, zijnde een klare uitdrukking

van hun droevige toestand, als God zegt: zij is Mijn vrouw niet meer,

en Ik haar man niet; om zo te bewijzen dat de kastijdingen moeten

aangenomen worden, als heilig en rechtvaardig.

Twee dingen staan in onze tekstwoorden aan te merken:

I. De wijze op welke Hij Zijn betuiging doet, bij manier van opwekking,

aan de Kerk en aan de lidmaten van de Kerk. Het voorstel was: twist

met ulieder moeder.

II. De betuiging van God Zelf: Zij is Mijn vrouw niet meer, en Ik ben haar

Man niet. U hoort hier spreken van een vrouw.

1. Zo worden de lidmaten van de kerk genoemd. Eigenlijk is niemand

Gods vrouw, dan Zijn kinderen, door de Zaligmaker, wederom

aangenomen, en zo in het huwelijk wederom bevestigd. Zo leest men

in Efeze 5:23, dat de gemeente Christus’ Bruid wordt genoemd; en door

Hem ook Gods. Zo ook in het Hooglied dat doorgaans wordt getoond,

dat het beduidt het geestelijk huwelijk met Gods kinderen. Valt er

soms wel zwarigheid; nochtans blijven zij staan, en zijn altijd lidmaten.

Maar dit is niet altijd even gevoelig; want als zij God vertoornd hebben
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door hun zonden, dan kastijdt Hij hen ook wel, maar Hij verlaat hen

niet; want die Hij eens liefheeft, die heeft Hij lief tot het einde toe, Joh.

13:1. En niemand zal ze uit Mijn hand rukken, Joh. 10:28. Zo zal Hij

hun zaad tot in eeuwigheid bevestigen, Ps. 89:5. Want Hij heeft ze in

beide zijn handpalmen gegraveerd, en hun muren zijn steeds voor

Hem, Jes. 49:16. Het is dat huwelijk, waarin zij Christus houden voor

hun man en Koning; en daardoor hebben ze gemeenschappen aan al

de drie personen; zodat die in hen wonen als in hun tempel; en God

blijft getrouw. Zodat het niet zeggen wil, dat ze zijn vrouw geheel niet

zijn, maar dat ze zich zo gedragen alsof ze zijn vrouw niet waren.

2. Het geeft ook te kennen het huwelijk tussen de Joden en de Heere God;

want het huwelijk is een verbond. Zo heeft God ook in het Oude

Testament een uitwendig verbond gemaakt, dat hun inwendig

afbeeldde, dat Israël Zijn volk was, waarom de Heere God verbolgen

was op hen, als zij een koning zochten; want het verbond was, dat Hij

hun Koning zou zijn, en zij zouden Gods volk wezen. En als zij de Heere

God gehoorzaam zouden zijn, zo zou Hij hun ook alles geven. Zo

betekende het ook de geestelijke genade in Christus.

3. Zo komt in overweging van dat uitwendig verbond, het huwelijk

tussen God en de gemeente, en voor zover die zichtbaar is, en die hun

bijeenvoegde door de waarheid en de betrachting daarvan in die

uitwendige kerk. Er zijn ook wel geveinsden. Maar omdat men die niet

kent. zo kan men ze niet afscheiden. Aan die uitwendige kerk geeft God

ook een verbond, doch ook uitwendig, met haar dat uitwendige Woord

te geven; ook leraars te geven, en de sacramenten te bedienen, en de

mensen dat aannemende, daar een hoogachting voor hebbende, zo zijn

ze ook in een stilzwijgend verbond. Zo zegt de Heere Jezus in Matth.

11:21-22: “Wee u, Chórazin! wee u, Bethsáïda! want zo in Tyrus en Sidon

die krachten geschied waren, die onder u geschied zijn, zij zouden zich in

zak en as bekeerd hebben. Doch ik zeg u: het zal Tyrus en Sidon

verdraaglijker zijn in de dag des oordeels, dan ulieden.” 

Zo had dan de Zaligmaker een stil verbond met hen gemaakt,

waarnaar zij moesten wandelen. Daarom zegt de apostel: anders

waren uw kinderen onrein, maar nu zijn ze heilig. Namelijk in dat

uitwendig verbond, waarvan hier gesproken wordt.

DEEL I

Wat nu de vrouw is, dat is de Joodse Kerk. Als men nu de ware leden

van de Kerk verstaat, tot die zegt de Heere: Twist met uw moeder,

omdat ze Mijn vrouw niet meer is. Daarom moet men die niet uitmaken

voor oproermakers, die de ware Kerk zoeken voort te zetten; anders

beschuldigt gij Elia en andere mannen Gods ook, die geijverd hebben.

Men moet de Kerk niet schatten naar haar stilheid, maar naar haar
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heiligheid. Zo is het dan niet wel, als men zegt: “Men moet de vrede

en eenheid zoeken.” Nee, de Zaligmaker was niet gekomen om

vrede, maar om het zwaard te zenden; en zo zegt de Geest: “Twist

met uw moeder...”, enz.

Dit wil niet zeggen. dat men onverstandig tegen de kerk (der

Reformatie) zou aangaan, buiten orders, en bij wijze van lastering en

achterklap; ook niet dat men zich op een onbehoorlijke wijze zou

afscheiden van de kerk dat in enige wijze onbehoorlijk zou kunnen

zijn. God zegt: “Gaat uit Babel, Mijn volk, opdat gij aan haar plagen geen

deel krijgt. (Openb. 18:4 - 2 Kor. 6:17). Gaat uit van haar, Mijn volk,

opdat gij aan haar zonden geen gemeenschap hebt.” 

Twist, dat is, bestraft ernstig en scherp de uiterste boosheid van het

volk. Zo moet een christen’s ernst altijd zijn, om het eerbiedig, scherp,

en ook vriendelijk te doen. Twist dan tegen uw moeder, dat zijn de

voorgangers van de Kerk. De reden is: Want zij is mijne vrouw niet,

en Ik ben haar man niet meer.

Van tevoren had God gezegd, dat Hij haar man was; heeft Hij haar dan

een scheidbrief gegeven? Nee; maar Hij was haar man niet meer,

omdat zij zich zo gedroegen alsof God haar man niet was, en zij Zijn

vrouw niet. Zo wordt het als volstrekt van God gezegd, omdat ze zich

van God afscheiden door hun werken.

Merkt dan:

1. Dat de Heere God, als Hij Zijn volk laat bestraffen, zo wil Hij dat men

ze naar het algemeen en volstrekt benamen zal, hoewel er wel

uitzonderingen zijn, zoals hier: zij is mijn vrouw niet meer. Deut. 32:5:

“De schandvlek is hun, het zijn Mijn kinderen niet.” Jesaja 1:21: “Hoe is

de getrouwe stad tot een hoer geworden?” “Hij was tot de zijnen

gekomen, maar zij hebben Zijn getuigenis niet aangenomen”, Joh. 3:32. 

Dit wil niet zeggen, dat er geen waren die de Heere Jezus hadden

aangenomen; maar in het algemeen was het slecht gesteld. Als Gods

Geest dan zo spreekt, dat is om de grootheid en gruwelijkheid van de

zonden, die zo algemeen is. Neemt het dan niet kwalijk, als uw leraars

in het algemeen zo spreken. U ziet hier Gods klaar bevel. Of ik in het

vervolg de algemeenheid van de zonde zo aanwees, denkt dan niet dat

ik in het bijzonder de gemeente van Delft alleen in het oog had. Nee, ik

heb gedachten van haar, gelijk van anderen, maar het is volgens Gods

Woord, en de goede uitgenomen.

2. Mij tweede aanmerking is: Dat het niet alleen een ieder geoorloofd

is, maar het is ook een ieders plicht, en aangeboden, zoveel te doen, tot

bescherming en bewaring van het lichaam der Kerk als hij kan, met

vermaning en ernstige bestraffing. 
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Men zegt: dat is ieders plicht niet, omdat het hun beroep niet is. Maar

het doet al: Gods Woord wil, dat elk lid daartoe arbeiden zal; daarom

werden de brieven geschreven aan de gehele gemeente. De reden is,

omdat ze ook een deel uitmaken van de Kerk; de vrede der Kerk is ook

hun vrede, omdat ze lidmaten daarvan zijn. Als het de Kerk kwalijk

gaat, dan gaat het ook hen kwalijk; zo komt de vloek over de gehele

gemeente; en dus moeten ze met hun moeder twisten:

a. Omdat ze lidmaten zijn.

b. Zo wordt het hun gelast, en als zij het niet deden, zo zouden ze

zondigen, en de vloek op zich halen. Zo moeten zij twisten met hun

moeder.

Gebruikt het dan tot opwekking, om het te doen, en tot waarschuwing,

om het verstandig te doen. Het moet door allen gedaan worden; doch

niet uit samenrotting, om Gods voorschrift tegen te gaan, maar met

nederigheid en onderwerping, onder een beter oordeel, opdat God

daardoor verheerlijkt mocht worden. Die dan zo geen genade heeft om

kwaad te zien, moet denken: het is Gods goedheid dat anderen het nog

zien; zo moet hij God en zijn naasten prijzen, en niet nijdig zijn; want

God ziet geen groten aan, maar geringen en slechten neemt Hij aan, en

openbaart Zijn genade in hen. Denkt nooit: zal die, en die mij leren, en

dat zeggen? Nee; zij doen het ook niet om te heersen. En of het alzo het

geval was, zo zondigen zij, maar God moet nochtans verheerlijkt

worden, en wij dat aannemen. Denkt dan dat Gods beschikking vrij is

en dat de Heere aan niemand gebonden is, maar Zijn genade geeft aan

wie Hij wil. Als dan een oneerbiedige deze leer komt te misbruiken,

dan kunnen wij niet beteren: zo is het Woord sommigen ook een reuk

des doods ten dode.

DEEL II

Leert ook, dat de hand des Heeren over Zijn volk komt met harde

slagen; als men van hen zeggen kan: zij is Gods vrouw niet meer, en God

ook haar man niet, zodat die band al gebroken is. God heeft ze wel niet

geheel verlaten; maar als men de waarheid wel inziet, zo zijn ze Gods

vrouw niet meer. Zo is het dan de rechte tijd, omdat de Heere zo lang

geroepen heeft door Zijn dienaars, en hun het Woord en de

Sacramenten nog gegeven, en zij zich dan nog niet bekeren, zo is het

tijd voor de Heere dat Hij werkt. En dat is vreemd, als God zo met hen

moet werken, als of Hij haar man niet was. Zo ziet men het doorgaans

in Gods Woord. Deut. 32: 5. Zij zijn Mijn kinderen niet; daarom zou Hij

ze ook slaan, zodat zij van het zwaard gegeten zouden worden, Jes. 1:

20.

Oorzaken

1. De oorzaak waarom God Zijn volk zo slaat, is om degenen te
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behouden die er nog onder zijn; zo kastijdt Hij degenen die Hij

liefheeft, Openb. 3:19, om ze te zuiveren als het zilver, dat dan zijn

rechte glans geeft; ook om ze te wannen. Zo zijn Gods kastijdingen, om

te doen zien wat kaf of koren er zijn zal, en om te zien wat deugden in

hen zijn, van geduld, liefde, oprechtheid en nederigheid.

2. Nog doet God het, opdat Zijn kinderen Hem zouden kennen, en ook

zichzelf. Zij kennen zichzelf niet in voorspoed; want zij menen dat ze

goede christenen zijn; men gaat ter kerk en naar het Avondmaal, enz.

en dan is het wel, en men vergeet zichzelf, en de Heere, die dan met

kastijdingen komt, om te doen zien wat ze zijn. En dan ook om God Zelf

te leren kennen in en door de slagen, dan zouden ze bevinden dat Hij

de Heere was, Hos. 6:14. Hoe gelukkig waren wij, als wij dit zagen -

want hoe weinig kennis is er in ons van God. Dat wekt dan de Heere

op, om ons zo te doen ondervinden, dat Hij de Heere is. Men weet dat

God het doet in de letter; maar men moest dat in Christus zien. Het is

niet te zeggen wat men in die school al leert. Kenden wij zo de Heere

God, en onszelf, zo waren wij onszelf kwijt, en dan ook bekwaam om

God te vinden. Want dat is het eeuwige leven, dat men God kent in Jezus

Christus, Joh. 17:3.

3. God doet het ook ter behoudenis van Zijn eer, en tot verheerlijking

van Zijn Naam. Zo doet God dan door Zijn dienstknechten de leraars

zeggen: Zij is Mijn vrouw niet, en Ik ben haar man niet meer. Nu slaat

God Zijn kinderen niet, maar die Zijn vrouw niet zijn, door de

verbreking des verbonds. In deze tijd zeggen de papisten en boze

mensen: waar is nu hun God? Daarom laat God roepen: “...zij zijn Mijn

volk niet meer!” Overdenkt nu eens hoe het met ons land gelegen, is,

dat zo onder des Heeren slaande hand ligt; als men dat recht inziet, zo

zal God ook wel verheerlijkt worden, en wij zullen zien dat het de

waarheid is, dat God onze Man niet is.

1. Als men de zaak beschouwt, en de lidmaten der kerk in het

algemeen ziet, kennen zij de zin en de mening van God en Zijn Woord

wel? Zoals een vrouw, de zin en de mening van haar man weet, als hij

maar gaapt, zegt men. Maar weet men zo in het algemeen de zin des

Heeren wel? Ja, zij hebben de belijdenis van hun geloof; die heeft wel

in zich de woorden en zin des Heeren, maar wat anders is het, het

Woord Gods te horen, of de eigen zin Gods daarin te verstaan, en zo

van God geleerd te zijn. In hun betrachting tonen ze dat zij de zin des

Heeren niet vatten, want spreekt men van des mensen gelukzaligheid,

zo beeldt men zich daarvan in, dat het bestaat, in een vreugde alleen,

die maar natuurlijk is. Sommigen vatten wel dat het bestaat in het

genieten van God, in hun verstand en wil, om God zo te kennen, en lief

te hebben; maar in het algemeen zo vat men dat de hemel bestaat in

die vreugden en genoegens, bijna op zijn paaps, door het zure tot het
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zoet, dat is dan naar die vreugde. Zij menen dat de Heere Jezus

gekomen is, om ons zalig te maken, en ziet men maar op de

rechtvaardiging, daar de heiligmaking het uiterste is; want het einde

moet zijn, om uit de wereld getrokken te worden en der gerechtigheid

te leven; maar wat kwade bevattingen zijn er van de zin des Heeren,

nu men de waarheid veracht en klein acht.

2. Dit huwelijkscontract is ook, die heilige waarheid hoog te achten.

Als wij nu de rechte vrouw zouden zijn, zo moeten wij op die waarheid

gebouwd zijn, en kinderen der waarheid zijn. Joh. 8. Maar ach, hoe

wordt die waarheid vervalst door begrippen en nieuwigheden! Hoe

klein is de waarheid geacht, waar de papisten ons in overtuigen. Hoe

hoog achten zij hun leer, en zoeken die voort te zetten in het Oosten en

Westen, om zelfs de heidenen te bekeren. Maar wat doet de

Gereformeerde Kerk, aan wie de Heere alles overvloedig heeft

gegeven, opdat ze de waarheid zouden uitbreiden, hetwelk op het

honderdste deel nog niet is geschied? Hebben wij wel scharen van

predikanten gezonden, en de gezondenen hebben die hun best wel

gedaan, om zielen te winnen? Ja, om rijk te worden. De groten hebben

maar voor gehad hun heerlijkheid in het opbouwen van kostelijke

huizen, en rijke goederen te zoeken, waarmee men de waarheid moest

voortgeplant hebben.

De gewone man heeft ook geen hoogachting getoond, maar komen lui

en traag de waarheid te onderzoeken, Gods Woord te horen; men is

lusteloos en slaperig in de kerk; en er is geen lust tot de

bijeenkomsten. Mag dan de Heere God niet zeggen: zij is Mijn vrouw

niet meer. Zodat men zich schaamt bij de groten van de waarheid te

spreken; maar men schaamt zich weinig dat men de kracht van de

waarheid zo niet verstaat.

3. Hoe weinigen zijn er die deze heerlijke staat wel beleven? God had

de mens de Gereformeerde waarheid gegeven, gezuiverd van het

pausdom; als de waarheid in duisternis lag, zo zendt God Zijn Zoon en

zegt: ga, leer hun dat Ik God ben, en dat hun zelfvernietiging onder Mij

hun geluk is. Zo herstelt God hen in Zijn Zoon, om hun eigen te doden,

opdat God in hen zou leven, en de Heere Christus een gedaante in hen

krijgt. Zo waren de engelen zelfs begerig, wat voor een volk het zijn

zou. En het is een volk gelijk men nu ziet in deze dagen, dat Gods

waarheid niet beantwoordt. Het moet zijn als een licht in de duisternis.

Het moet werkelijk meer uitsteken in liefde, nederigheid, heiligheid,

en de verborgen mens van het hart, in het onverderfelijk versiersel

van een zachtmoedigen en stillen geest, die kostelijk is voor God, 1

Petrus 3:4. Hoe moesten die dan zijn, die alleen de rechte waarheid

belijden, en de rechte vrouw Gods zijn, en de Bruid des Zaligmakers

Jezus!
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4. In het bijzonder heeft die vrouw andere mannen liefgehad. Jeremia

3:1: “En zou het land niet in grote mate ontheiligd worden; gij hebt met

vele boeleerders gehoereerd.” Hosea 2:4: “Hunlieder moeder die

hoereert, die hen ontvangen heeft, die handelt schandelijk, want zij zegt:

Ik zal mijn boelen nagaan, die mijn brood en water, mijn wol en vlas,

mijn olie en drank geven.” Zij bekenden niet haar eigen

begeerlijkheden. Zo hoereert ook een christen met de wereld en het

vlees; eer hij het verstaat, is die meestal werelds, en zo wast hij daar

ook in op. En zo is de wereld in de kerk, en elk leeft naar zijn lust op de

aarde: en hoereert men daar niet bij? Zodat de Heere wel zeggen mag:

“...zij is Mijn vrouw niet meer.” Hoewel zo niet van de ware kinderen

Gods; maar doorgaans is de kerk Gods vrouw niet meer, omdat ze de

gestalte niet heeft; want de vrouw eens konings kent men aan haar

gelaat; zo moest het ook met de kerk zijn; maar dat koninklijk gewaad

is weg, zodat de Heere wel zeggen mag: “...zij is Mijn vrouw niet meer.”

5. Daar vandaan komt het dat ze zo veel kinderen der hoererijen zijn,

(Hos. 2:3), Zodat zij de naam hebben dat ze leven, maar zij zijn dood.

(Openb. 3). Zij zijn wel in de uitwendige Kerk geboren, en door de

doop tot de waarheid toegebracht, maar niet door toedoen van God,

die de Man was, maar geesteloos; zodat ze bastaardkinderen zijn. Zo

wij rechte kinderen waren zou men een heilig volk worden,

wedergeboren door het Woord der waarheid, (Jak. 1:18), en uit God

geboren, (Joh. 1); maar zo zijn ze niet. Waartoe ik de ware leraars tot

getuige roep, waar men zulken vindt die uit God geboren zijn, dat zo

betonende in woorden en in hun werken. Zodat God ook tot ons

zeggen mag, “...dat Hij ons geplant had een edelen wijnstok, een geheel

getrouw zaad: hoe bent gij Mij dan veranderd in verbasterde ranken van

een vreemde wijnstok”, Jer. 2:21. Dus hapert het aan ons, omdat wij de

natuur Gods niet gelijkvormig zijn geworden, en geen planten zijn van

Christus geplant, nog geen rechte geroepene van de Heere.

6. Het blijkt ook daaruit, dat het kwaad zo voortgezet is in Gods

dienaren. Het is nu geen tijd om in te houden, want de Heere God heeft

ons zo geraakt dat men er geen doeken om behoeft te winden. Hoe is

het met de dienaars, zijn het allen wel trouwe voorzetters van Gods

Kerk? Velen zijn er die de naam van herders van Gods Kerk, of van

Christen nauwelijks waardig zijn, zodat God nu ook zijn aangezicht

verbergt voor degenen, die het anderen moesten leren. Hoeveel zijn

sober en klein in kennis, en ergerlijk van leven. Dit wijs ik niet aan om

de eerbied van leraars weg te nemen, maar om te tonen dat God recht

heeft om zeggen, dat wij zijn vrouw niet meer zijn.

7. Hoe is ook de zaak van Gods Kerk gesteld onder andere hoofden, en

hoe is dat ingewikkeld; daar God nochtans belast geen macht te
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kennen in het stuk van geloof en zaligheid, als alleen Hem die zijn

dienaars de bediening geeft, en hun belast: “...weidt gij Mijn schapen”,

Joh. 21:17. Ach, dat de Heere in deze zaak een herstelling gave!

8. Ziet ook eens in de heilige dingen, en ook des huwelijks, hoe dat ze

ontheiligd zijn: zo omtrent de Sacramenten, en bijzonder in het

Avondmaal, dat een bijzondere kussing van de Heere Jezus is. Helaas!

Hoe is daarmee te werk gegaan, zodat de heilige dingen veracht zijn,

de sabbat ontheiligd. Zo nam men maar lidmaten aan, al waren ze

onbekwaam, ja, onwetende, boze, vleselijke, wereldse mensen, die

zichzelf maar dienden: en zo is de wereld in de Kerk gekomen. Men

heeft openbare zondaars aangenomen en ontzien, omdat ze groten en

machtigen in de wereld waren; men zei volstrekt: doet het maar. O,

wat moest men dit verval beklagen, nu er zo vele verrotte

lidmaten gevonden worden; daar wij nochtans gezegd en beleden

hadden, volgens onze Catechismus dat daarom de toorn Gods

kwam over de gehele gemeente. Waaruit volgt dat wij onze Man niet

geacht hebben, en men heeft het werk der hervorming laten steken,

omdat men meende, men was niet machtig om het uit te voeren, men

zag en vertrouwde niet op God, dat Die machtig was om ons te helpen,

als wij maar naar Zijn wil deden.

9. Deze moeder heeft de huishouding en opvoeding niet naar de wil

Gods, haars Mans geschikt. De groten heeft men ontzien; als de

Overheden misdeden, zo liet men het na, omdat het met eerbied moest

geschieden; dat wel waar is, maar daarom moest men hen niet

verschonen. Gij zegt: “Zij hebben het ontzag van Regenten, Christelijke

Overheden, en daarbij zijn ze lidmaten.” Dat is al wel, en het is hun

geluk, zo zij het wel beleven; doen zij het niet, dan moet men hen

tuchtigen, anders zullen zij het zich beklagen. Zo heeft de moeder door

dwaze liefde, de welstand van het lichaam gezocht, en niet van de ziel,

en men gaf het de naam, als men de overheid ontzag, het was om de

stukken bijeen te houden en zolang tot God een ander hoofd gezonden

heeft, dat zich in Gods tempel opwerpt, en in de kerk de meester

speelt. En is het nu niet wel gemaakt, nu men allen geesteloos is, de

goede uitgenomen. Men moest vrede houden door Mozes en Aäron

samen te laten gaan; zo moest het zijn, dat men daardoor beter werd.

Maar het is gelijk wij zien op deze dag met het verval in Staat en Kerk

deerlijk gesteld.

Dit alles moest ons dienen:

1. Tot overtuiging en beschaming; zal het verbeterd worden, God moet

het doen; bidt God om harten om te verstaan en ogen om te zien, en

bent dan overtuigd dat de Kerk Gods vrouw niet meer is, hoewel haar

geheel nog geen scheidbrief gegeven is. Om de Heere te
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rechtvaardigen in al Zijn doen. Want wie had gedacht dat God zulk een

man zou roepen uit verre landen; wiens spraak wij niet kennen, en

zenden hem in ons land met zijn krijgsbenden, die onze huizen

verwoest, de overheden van hun macht berooft, onze genoeglijke

plaatsen verwoest, onze kerken van vreemden ingenomen. Ziet u dan

niet, dat God heilig en rechtvaardig is? Dat moet ons geruststellen, en

het is ons lang genoeg voorzegd. Mijn oogmerk is maar om God te

verheerlijken; want Jehovah doet alles om Zijns Zelfs wil; zo moet men

God dan in deze verheerlijken, en met Job zeggen: “De Heere heeft het

gegeven, en de Heere heeft het genomen, de Naam des Heeren zij

geloofd.”

2. Het moet ons ook dienen tot opwekking, om alles zoeken te

brengen, wat men ook kan, tot herstelling van deze ontblote vrouw, zo

door gebeden, aanspraken, bestraffingen, enz. Men. moet niet uit de

kerk weglopen, maar alles toebrengen wat men kan; gelijk men doet

omtrent een huis, dat in brand staat, om de vlammen te helpen

blussen. Aan de andere zijde tot vermaning, om alles wat tot die einde

gedaan wordt, ook wel te nemen, al is het juist zo onze zin niet; denkt

dat het nog Gods goedheid is, dat men nog wat heeft; want het is

immers een grote zaak, dat God zijn wil aan kleinen openbaart, en ons

daardoor onderricht; waar God zijn Geest zo wegneemt, zo moet het

ons algemeen dienen om het ook aan te nemen, als ons wat gezegd

wordt.

3. Zo moet ook elk zoeken te trachten naar waarachtige bekering, of

men het nog mocht behouden, en of het Gods wil niet ware zijn gehele

toorn over ons uit te storten. Laten wij ons dan voegen naar Gods wil,

opdat wij onze zielen als een buit daaruit mogen halen.

4. Scheidt u van de goddelozen af, 2 Kor. 6:17: “Gaat uit het midden van

hen, en scheidt u af.” Niet om met scheuring uit de Kerk te gaan, maar

scheidt u van het goddeloos gezelschap, opdat gij hun werken niet mag

deelachtig worden. Laten de vromen dan harten en handen ineenslaan

en bijeenkomen om God te bidden en te verheerlijken; wie weet wat

vrucht het nog doen zal, en of God misschien het land niet genadig zal

zijn en verschonen, om zijns Naams en roems wil. “O, gij die des Heeren

doet gedenken, laat geen stilzwijgen bij u gevonden worden, totdat Hij

Jeruzalem bevestige en Sion stelle tot een lof op aarde” (Jes. 62:6-7). Het

zij zo, om Christus’ wil. Amen.

Gepredikt te Delft op 28 april 1672.

Jodocus van Lodensteijn
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DE WARE EENHEID

De plurale leus van de eeuw der verlichting luidde: “Vrijheid, gelijkheid

en broederschap.” Op die plurale vals-oecumenische zandgrond is ook

de PKN tot stand gekomen na een jarenlang SOW-proces. Zo zijn er

nog tal van vals-oecumenische bewegingen actief om het kerkpubliek

hapgrage brokken te laten slikken, waaronder geloofstoerusting.nl -

jijdaar.nl - bijbelsberaad.nl - rd.nl - sgp.nl - hartvanhomos.nl -

dewoesteweg.nl - cip.nl - enz, enz. 

Onlangs zei er een valse PKN-leraar: “Ik leg u Jezus in uw hart en in uw

schoot, waar wacht u nog op?”

Zulke arminiaanse goochelaars wedijveren met de paus en met Simon

de tovenaar en bij gebrek aan de ware Petrussen worden zulke

‘samenknoopsels van ongerechtigheid’ nauwelijks meer ontmaskerd.

Men propageert zogenaamd “het geloof alleen”, echter zonder de

voorafgaande bediening des doods (die van de Wet) en zonder het

inwendig getuigenis van de Heilige Geest.

De ware eenheid in Christus is uit God, door God en tot God, en daar

komt geen mens als bewerker aan te pas. W aar God Zijn kudde legert,

daar is Christus temidden van Zijn volk. Het kuddeke van Christus is

een klein kuddeke, een vergeten en eenzaam volk. “Het is Sion zeggen

zij, niemand vraagt naar haar.” Het is een ellendig en arm volk dat

evenwel op de Naam des Heeren haar betrouwen stelt. Het is een

gerechtvaardigd volk, een geheiligd volk, ja, een koninklijk

priesterdom, volmaakt in de Volmaakte, evenwel geheel vleselijk,

verkocht onder de zonde.

Het lichaam van Christus betreft de levende Kerk en de leden van dat

lichaam mogen onderling niet verdeeld zijn. Het lichaam van Christus

wordt geregeerd door het Hoofd en niet door de leden. We zijn

elkanders leden, volk des Heeren, en we mogen geen mensen, geen

oudvaders, geen kerkprelaten, maar alleen Christus naar de ogen zien.

Wel zijn we geroepen om elkander te vermanen, te bestraffen, te

stichten en bovenal elkaar lief te hebben door de band des geloofs en

der liefde. 

Calvijn werd de vloek aangezegd door Guillaume Farel toen hij het

belang van zijn studie hoger stelde dan paraat soldaat te zijn in de

slagorde des Heeren te Geneve. Calvijn boog. 

Zo werd ook Petrus door Paulus te Antiochië bestraft toen hij niet

recht wandelde naar het Evangelie. Petrus viel ervoor. Het lichaam van

Christus wordt veeleer verdeeld door valse verdraagzaamheid dan
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door bestraffende liefde. “Openbare bestraffing is beter dan verborgen

liefde”, Spr. 27:5.

En de psalmist van de 141e psalm getuigt in vers 5: “De rechtvaardige

sla mij, het zal weldadigheid zijn; en hij bestraffe mij, het zal olie des

hoofds zijn, het zal mijn hoofd niet breken; want nog zal ook mijn gebed

voor hen zijn in hun tegenspoeden.”

Voor de waarheid van het Evangelie moet alles wijken, al zouden

hemel en aarde erdoor uit hun voegen raken (Luther). Een waar

kind/knecht van God die in de mogendheden des Heeren staat, gaat

voor de schijnootmoed van de godsdienst geen stap opzij, maar

wederstaat die in het aangezicht. 

Als Christus heerschappij hebbe onder ons, dan gaat dat nooit ten

koste van Zijn dierbare, onfeilbare en gezaghebbende leer. Gods ware

volk overstijgt nooit de leer van Christus om zo de onderlinge

‘eenheid’ in Christus te vinden. Die dat wel leren zijn zwanger van de

duivel en van de geest van de afgrond. Titus moest op het apostolisch

bevel van Paulus de leugenachtige, luibuikige en kwaadbeestige

Kretenzen scherpelijk bestraffen, opdat zij gezond zouden worden in

het geloof (Tit. 1:12-13). De Heere regeert Zijn volk door de liefde,

maar in de liefde Gods zit altijd een bestraffende factor: “Zo wie Ik

liefheb, die bestraf en kastijd Ik; wees dan ijverig, en bekeer u”, Openb.

3:19. 

Gods Woord leert dat “vrede vrede en geen gevaar”-bastaarden

zonder bestraffing zijn, (doch hun plagen zijn er), maar de ware zonen

worden gekastijd. “Maar indien gij zonder kastijding zijt, welke allen

deelachtig zijn geworden, zo zijt gij dan bastaarden, en niet zonen”,

Hebr. 12:8.

Als we geroepen zijn om de Wet van Christus te vervullen door het

geloof, dan zullen we ook machtig moeten zijn om elkaar te vermanen

en tevens de broederlijke liefde bewaren. Dat leert Gods Woord, maar

in onze dagen waait er een verraderlijke geest van de valse

verdraagzaamheid, waardoor hele kerkgemeenschappen betoverd zijn

en zelfs velen van Gods volk. De ware eenheid in Christus kenmerkt

zich door getrouwheid aan de zaak van Christus. Getrouwheid aan de

zaak van Christus wordt in onze dagen verketterd als zijnde een strijd

tegen vlees en bloed. Antipas, de getrouwe getuige van Christus, is om

zijn getrouwheid aan de zaak van Christus vermoord. Men kon die

man niet verdragen, omdat hij niets anders dan de Waarheid sprak. Zo

is het Stefanus vergaan, de ware profeten, de apostelen en zo hebben

ze Christus gedaan. 

J.C. Ryle zegt dat de eerste eeuw tegen de Vader was gericht, de

tweede eeuw stond men op tegen de Zoon, en de derde eeuw (de

eindtijd) tegen de Heilige Geest.

Er is niets dat zo onder vuur ligt dan het werk van de Heilige Geest.
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Het sola van “het geloof alleen” wordt uitgespeeld tegen het werk van

de Heilige Geest in de ziel, zowel ten aanzien van de bediening des

doods, als ten aanzien van de bediening des levens.

De ware eenheid der broeders in Christus wordt altijd in benauwdheid

geboren, bij God vandaan. “Een vriend heeft te aller tijd lief; en een

broeder wordt in de benauwdheid geboren”, Spr. 17:17. 

De ware gemeenschap der heiligen komt nooit tot stand door vals-

heggeriaanse eenheid, noch door vleselijke vrijheid, gelijkheid en

broederschap. Nee, de ware gemeenschap der heiligen vindt plaats

buiten de legerplaats op het kolenvuur van heiligmaking, onder het

heiligend kruis. Broeders van hetzelfde kruis zijn dun gezaaid, maar ze

zijn er, want Christus houdt Zijn Kerk in stand tot de voleinding der

wereld, ja, Hij breidt Zijn Koninkrijk uit tot aan de verste grenzen,

totdat de laatste zal zijn binnengebracht, want er zal geen klauw

achterblijven. De godsdienst viert feest en bezet de doorsnee

preekstoelen en kerkenraadsbanken, maar Gods ware volk heeft geen

plaats in deze gewesten en zwerft als een vreemdeling door deze

aardse woestijn naar de plaats der gemeenschap in het Jeruzalem dat

boven is. Hoe dichter ik nader aan het huis van mijn Vader, hoe meer

dat ik hijg naar het einde van de krijg. 

Nog een verdrukking van tien dagen, dan is alle leed geleden, dan mag

Jakob voorgoed het graf in en Israël naar Boven, want daar is God Alles

en in allen. Daar zullen zij Gods knechten met hun zaad, zij die Zijn

Naam, beminnen erfelijk wonen. Dikwijls vergaat het Gods volk, hoe

verder op de weg, hoe minder gemeenschap; hoe ouder hoe kouder,

maar juist dan leg ik mij zo koud en verrot ik ben, als dood voor de

voeten van Immanuel. En zo ben ik het voorwerp van Zijn uitnemende

liefde. Hartverbrijzelend, heimweemakend, verlangend uitziend of Hij

ook staat te komen die gezegd heeft: “Zie, Ik kom haastelijk!” Ja, kom

Heere Jezus! “En de Geest en de Bruid zeggen: Kom! En die het hoort,

zegge: Kom! En die dorst heeft, kome; en die wil, neme het water des

levens om niet”, Openb. 22:17. Gods volk sterft de hongerdood, want

Christus heeft Zijn Bruidskerk een bruiloft bereid. “En het geschiedde,

dat de bedelaar stierf, en van de engelen gedragen werd in den schoot

van Abraham”, Luk. 16:22. Eeuwige zaligheid des Vaders, storeloze

gemeenschap in Christus en eeuwige blijdschap des Heiligen Geestes

zal op hun hoofden wezen. “Alzo zullen de vrijgekochten des HEEREN

wederkeren, en met gejuich tot Sion komen; en eeuwige blijdschap zal op

hun hoofd wezen; vreugde en blijdschap zullen zij aangrijpen, treuring

en zuchting zullen wegvlieden”, Jes. 51:11.

GPPB. v.d.m.
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EENSGEZINDHEID

“Doch de God der lijdzaamheid en der vertroosting geve u, dat gij

eensgezind zijt onder elkander naar Christus Jezus; opdat gij

eendrachtelijk, met een mond, moogt verheerlijken den God en

Vader van onzen Heere Jezus Christus”, Rom. 15:5:6.

Eensgezindheid onder de broeders in Christus is een ontzaggelijk

groot goed en door Christus verworven. Ondanks de kerkelijke afval is

er nog enige eensgezindheid, nog enige gemeenschap in Christus,

buiten de legerplaats. Daarvoor hoef je niet met z’n tienen te zijn; want

waar twee of drie in Zijn Naam vergaderd zijn, daar is Christus in het

midden en waar Christus temidden van Zijn volk is, daar is

eensgezindheid, liefde, vrede, lankmoedigheid, verdraagzaamheid,

broederlijke liefde en liefde jegens allen. 

Als er om één zaak gebeden, ja, geworsteld dient te worden aan de

troon van Gods genade, dan is het wel om de eensgezindheid onder de

broeders van hetzelfde kruis. Er kunnen echter bannen zijn die de

ware eenheid onmogelijk maken. Bannen moeten verdelgd worden, al

kost het je naam, je baan en bestaan. “Ik zal voortaan niet meer met

ulieden zijn, tenzij gij den ban uit het midden van ulieden verdelgt”,

Joz. 7:12b.

God duldt in Zijn gemeente geen vermenging met de valse

godsdiensten, zoals in de brieven aan de zeven gemeente te Klein-Azië

staat opgetekend. Oprechtheid uit een gereinigd hart, daar komt het

op aan. Oprecht te zijn gelijk de duiven en voorzichtig als de slangen,

dat leert de Heere Zijn beproefde volk. De Heere houdt Zich altijd een

ellendig en arm volk over dat op Zijn Naam betrouwt en ook met

elkaar verbonden is door de band der liefde en des geloofs. 

In de tekstwoorden spreekt Paulus echter niet in algemene zin. Paulus

spreekt hier tot de levende Kerk. De ware eenheid onder de ware

kinderen Gods is van levensbelang. En dat belang wordt ons in het

volgende vers aangetoond, namelijk “...opdat gij eendrachtelijk, met één

mond, moogt verheerlijken den God en Vader van onzen Heere Jezus

Christus.” De ware eensgezindheid staat niet op zichzelf, maar heeft

een doel, namelijk tot verheerlijking van Gods Naam en lof. God heeft

Zich een volk geformeerd dat Zijn lof zal vertellen. “Vertelt onder de

heidenen Zijn eer, onder alle volken Zijn wonderen”, Ps. 96:3.

De eensgezindheid onder de broeders in Christus ziet dus ook op de

uitbreiding van Gods Koninkrijk. Gods lof vertellen is niet beperkt tot

binnen de kerkmuren, nee, dat moet naar buiten: “Laat uw fonteinen
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zich buiten verspreiden, en de waterbeken op de straten; laat ze de uwe

alleen zijn, en van geen vreemde met u”, Spr. 5:16-17.

Als gevolg van de alom heersende babylonische spraakverwarring, is

het met de heidenzending droevig gesteld. De velden zijn wel wit om

te oogsten, maar de arbeiders zijn weinigen. Nederland zit stampvol

met predikanten, maar op de zendingsvelden zijn ze ver te zoeken. Ja,

er zijn “zendingswerkers” genoeg, massa’s zelfs, maar ik heb het hier

over de van God geroepen en gezonden zendelingen, die geoefend zijn

tot de krijg. De refokerken/stichtingen zenden homo-rijp en pedofiel-

groen naar de zendingsvelden, maar al die Kaïns-offers neemt God niet

aan.

Wij zijn geroepen en we zijn ook schuldig om de heidenen Gods lof te

vertellen. Dan moet je eerst een heiden voor God inleven, want anders

kunnen we de heidenen Zijn lof niet vertellen. Je moet dus wel wat te

vertellen hebben en dat kan alleen als de Heere Jezus onze Hoogleraar

is en wij Zijn Kalebs (honden) zijn, staande op het fundament van de

apostelen en profeten, waarvan Jezus Christus de uiterste Hoeksteen

is. De hoogkerkelijke refokerken hebben hun zinnen gezet op studie en

geleerdheid, maar dat blijft zonder geloofsvruchten. En ten spijt van de

toenemende rationele geleerdheid, is de geestelijke onkunde

schrikbarend onder het gros refo-studenten. De ware godgeleerdheid

is dan ook ver te zoeken. De refokerken hebben zichzelf geboeid met

de kerkelijke democratie en de daaruit voortvloeiende kerkpolitiek.

Het gevolg daarvan is, zoals prof. G. Wisse dat eens uitdrukte: “De

vergadering komt, de vergadering zit, de vergadering gaat en de

vergadering is mislukt.” 

Er worden zeeën van tijd verspeeld om de kerkpolitieke business

draaiende te houden, maar dat de schapen verstrooid zijn, deert men

niet. God heeft Zijn Geest uit de versodomiseerde refokerken

weggenomen en Zijn kandelaar verplaatst naar andere delen in de

wereld, want de roeping der heidenen blijft niet onvervuld. De volheid

der heidenen moet eerst ingaan, alvorens geheel Israël zalig zal

worden. Er zijn nog grote witte vlekken op aarde, waar het Evangelie

nog niet gepredikt is, maar de arbeiders zijn weinigen. De kerken zijn

zelf zendingsgebied geworden en het gros leidslieden zijn de stomme

honden gelijk die niet bassen kunnen (Jes. 56:10). De schapen zijn

dolend, verscheurd en verdeeld als de beenderen aan het graf. Er is

echter een Heelmeester, maar Die maakt geen stinkende wonden en

ook geen hersteld verbanden, nee, Die gaat door alle landen met Zijn

alomtegenwoordige en indachtmakende Geest, versterkende het

overige dat sterven zou, naar de verkiezing van Zijn genade, want Hij

zoekt het onedele der wereld, en het verachte heeft God uitverkoren,

en hetgeen niets is, opdat Hij hetgeen iets is, te niet zou maken (1 Kor.
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1:28). 

Geliefde lezer, bent u, ben ik al zo’n onedele geworden en voor en door

God tot niet gemaakt? We zijn zo nog maar niet tot niet, nee, dat is een

Godsdaad d.m.v. de bediening des doods als de oude mens gedood

wordt (Rom. 7:9 - Gal. 2:19a), hetgeen in verworven zin al geschiedt is

aan het kruis (Rom. 7:4). En dan nog blijft het noodzakelijk om alle

dagen te sterven, want een veer heeft nog lucht nodig om omhoog

geblazen te worden, maar de mens, ook na ontvangen genade, gaat

vanzelf de lucht in. Laten de ware broeders elkaar opzoeken, met

elkaar spreken in tegenwoordigheid Gods, Gods aangezicht zoeken in

den gebeden, en niet zichzelf behagen, maar zoeken hetgeen van

Christus is. 

Eensgezindheid in Christus is geen vrucht van onze akker; het is een

genadegave Gods. Het lichaam van Christus mag niet verdeeld zijn en

de hand mag tot de voet niet zeggen: ‘ik heb u niet van node’. De ware

eenheid kost altijd wel alle vlees, want het vlees kan God niet behagen.

De beoefening van de ware eenheid gaat altijd gepaard met een

wettige strijd tegen alles wat vlees en wereld is en tegen de inwendige

en uitwendige vijanden, want aan deze zijde van het graf bevindt de

levende Kerk zich op vijandelijk grondgebied. De ware eenheid wordt

echter alleen beoefend door diegenen die weten, ondervinden en

geloven dat zij vleselijk zijn, verkocht onder de zonden; evenwel

weten zij ook door Christus Jezus gegrepen te zijn en door de liefde

van Christus gedreven te worden. God zoekt geen voorbeeldige

karakters van vleselijk gezinde mensen, welnee, daar stikt het in onze

dagen van, maar waar is de oprechtheid in het kader van de ware

Godsvreze? Waar is de ware gezeggelijkheid? De waarheid? De

eensgezindheid? “Draagt elkanders lasten en vervult alzo de Wet van

Christus”, Gal. 6:2. Daarvoor hoef je niet aan de slag, nee, de Heere legt

de last op en als Hij het doet, dan is Zijn juk zacht en Zijn last licht. Ja,

dan ga je je kruis vrolijk dragen, ziende op Hem, de grote Lastdrager,

Die Zijn volk in alles is voorgegaan, uitgenomen de zonde. “Zo laat ons

dan tot Hem uitgaan buiten de legerplaats, Zijn smaadheid dragende”,

Hebr. 13:13. 

GPPB. v.d.m.



ARTIKEL 29 - NGB

Van het onderscheid en merktekenen der ware en valse kerk

Wij geloven dat men wel naarstiglijk en met goede voorzichtigheid, uit

den Woorde Gods, behoort te onderscheiden welke de ware Kerk zij;

aangezien alle sekten die heden ten dage in de wereld zijn, zich met

den naam der Kerk bedekken. Wij spreken hier niet van het

gezelschap der hypocrieten, welke in de Kerk onder de goeden

vermengd zijn, en intussen van de Kerk niet zijn, hoewel zij naar het

lichaam in haar zijn; maar wij zeggen dat men het lichaam en de

gemeenschap der ware Kerk onderscheiden zal van alle sekten welke

zeggen dat zij de Kerk zijn. De merktekenen, om de ware Kerk te

kennen, zijn deze: zo de Kerk de reine predikatie des Evangelies

oefent; indien zij gebruikt de reine bediening der sacramenten,

gelijk ze Christus ingesteld heeft; zo de kerkelijke tucht gebruikt

wordt, om de zonden te straffen. Kortelijk, zo men zich aanstelt naar

het zuivere Woord Gods, verwerpende alle dingen die daartegen zijn,

houdende Jezus Christus voor het enige Hoofd. Hierdoor kan men

zekerlijk de ware Kerk kennen, en het komt niemand toe zich daarvan

te scheiden. En aangaande degenen die van de Kerk zijn, die kan men

kennen uit de merktekenen der Christenen; te weten, uit het geloof, en

wanneer zij, aangenomen hebbende den enigen Zaligmaker Jezus

Christus, de zonde vlieden en de gerechtigheid najagen, den waren

God en hun naaste liefhebben, niet afwijken noch ter rechter- noch ter

linkerhand, en hun vlees kruisigen met zijn werken. Alzo nochtans

niet, alsof er nog geen grote zwakheid in hen zij; maar zij strijden

daartegen door den Geest al de dagen huns levens, nemende

gestadiglijk hun toevlucht tot het bloed, den dood, het lijden en de

gehoorzaamheid van den Heere Jezus, in Denwelken zij vergeving

hunner zonden hebben, door het geloof in Hem. Aangaande de valse

kerk, die schrijft zich en haar ordinantiën meer macht en

autoriteit toe dan den Woorde Gods, en wil zich aan het juk van

Christus niet onderwerpen; zij bedient de sacramenten niet gelijk

Christus in Zijn Woord verordend heeft, maar zij doet daar af en

toe, gelijk als het haar goeddunkt; zij grondt zich meer op de

mensen dan op Christus; zij vervolgt degenen die heiliglijk leven

naar het Woord Gods, en die haar bestraffen over haar gebreken,

gierigheid en afgoderijen. Deze twee kerken zijn lichtelijk te kennen,

en van elkander te onderscheiden.

NAWOORD

“Wat nu dit belangt, dat ze ons van scheurmakerij en ketterij

beschuldigen, omdat wij een andere leer prediken dan zij, omdat wij

hun w etten niet gehoorzam en, en onszelven zonder hun

vergaderingen houden tot de oefening der gebeden, tot de bediening

des Doops en des Nachtmaals, en tot andere heilige handelingen, dit is

wel een zeer zware beschuldiging, maar nochtans zulk ene, die geen

wijdlopige of moeilijke wederlegging van node heeft. Ketters en

scheurmakers worden genoemd diegenen, die twist en tweedracht

makende, de gemeenschap en enigheid der kerk verbreken. Nu deze

gemeenschap en enigheid wordt door twee banden tezamen

gehouden, te weten, door eenstemmigheid in de gezonde leer, en

door broederlijke liefde. Daarom stelt Augustinus tussen de ketters

en scheurmakers dit onderscheid, dat de ketters door valse leerlingen

de oprechtheid des geloofs verderven, en dat de scheurmakers

somwijlen ook de gelijkheid in het geloof behoudende, de band der

gemeenschap en liefde verscheuren. Maar dit moet ook aangemerkt

worden, dat deze gemeenschap in de liefde alzo hangt en vast is

aan de enigheid in het geloof, dat deze enigheid moet zijn het begin,

het einde en eindelijk de enige regel van de gemeenschap en enigheid

in de liefde. Laat ons derhalve gedenken, dat de Schriftuur, zo dikwijls

als ze ons de enigheid der kerk beveelt en aanprijst, daarop uit is, dat,

terwijl onze verstanden eender denken in Christus, onze willen ook

door onderlinge liefde en goedgunstigheid met elkander in Christus

mogen verenigd zijn. Daarom is het, dat Paulus, als hij ons tot die

enigheid vermaant, voor een fundament neemt, dat er één God is, één

geloof en één doop. Ja, overal waar hij ons leert eender te denken, en

eensgezind te zijn, daar voegt hij terstond bij, in Christus, of, na

Christus, te kennen gevende, dat de vergadering, die buiten des

Heeren Woord geschiedt, is een samenrotting der goddelozen, en

niet een eendrachtig gezelschap der gelovigen.”

Uit: Institutie IV 2-5

Johannes Calvijn
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W anneer het nu de artikelen van

het geloof betreft, dan geve

God maar geen ootmoed!

Want het komt er dan niet op aan, dat men omwille

van de liefde of de vrede of de eenheid wil wijken;

ook niet omdat anders de kerk verwoest werd of dat

men uit liefde tot de keizerlijke majesteit een weinig

wijkt. Zo klagen de sekten en scheurmakers over ons,

als ware er bij ons geen ootmoed en liefde. Maar wij

antwoorden hen: “Verwijder eerst het Woord, de leer en

het geloof; want hierin willen wij voor u geen handbreed

wijken, al zouden ook de hemel en aarde erdoor uit hun

voegen raken.”

Citaat uit preek over de voetenwassing, Joh. 13:1-20. 

Dr. Maarten Luther
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STATEMENT WAAROM DE
REFOKERKEN AFVALLIGE
KERKEN ZIJN

Inzender: Ik beluister al enige tijd met

instemming uw prediking, maar ik kan

niet begrijpen waarom u alle refokerken

en hun voorgangers afvalligheid verwijt.

Kunt u voor mij eens een kort en duidelijk

statement geven waarin u dat bijbels

bewijst, dan kan ik mijn eigen predikant

dat voorleggen.

Antwoord: Dank voor uw vraag, maar u

vraagt in feite naar de bekende weg, aangezien de bewijslast van de

k erk el i jk e  afv a l  a l  z o d a n ig  is  ex p o se d  o p  d e  w e b site

www.derokendevlaswiek.com, dat een kind kan verstaan dat de

kerkafval een feit is. Om het nog een keer te zeggen is mij echter niet

verdrietig en het is u zeker (Fil. 3:1). "Afvalligheid" is niet helemaal het

goede woord; de huidige refokerken zijn AFVALLIG geworden, omdat

zij de leer van Christus op alle fronten overtreden en derhalve God

niet hebben.

“Een iegelijk, die overtreedt, en niet blijft in de leer van Christus, die

heeft God niet; die in de leer van Christus blijft, deze heeft beiden den

Vader en den Zoon”, 2 Joh. 1:9.

Alle huidige refokerken zijn van de leer van de rechtvaardiging

van de goddeloze, de leer waarmee de Kerk staat of valt, finaal

afgevallen, waarvan de algehele kerkafval een gevolg is en wel om

de volgende redenen:

1. Door zich massaal af te scheiden van de Kerk der Reformatie,

inclusief PKN en HHK; 

2. Door zich af te scheiden van de leer der Reformatie, namelijk, door

de leer van de rechtvaardiging van de goddeloze in te wisselen voor

een valse leer van de rech tvaardiging van de "gelovige",

"wedergeboren", begerige, en biddende mens;

3. Door valse wedergeboorteleringen waarvan Christus niet het Begin

is; door de ingekankerde roomse twee-mensleer en allerhande vals-

http://www.derokendevlaswiek.com
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oecumenische leervrijheid;

4. Door Rome de hand te reiken, met name door de opeenvolging van

pausen krachtens Godes Woord NIET als DE Antichrist te erkennen,

laat staan publiek te verwerpen;

5. Door algehele censuurloosheid zelfs jegens allerhande roepende

zonden en valse leraren en door niet publiek te getuigen jegens de

roepende zonden van kerk, land en volk en tegelijk het twee-koppige

baal-monster RD/SGP te aanbidden;

6. Door de valse handreikingen aan en verzwageringen met Sodom en

de refo-sodomieten valselijk “celibatair” en “gelovig” te verklaren,

waardoor men in flagrante strijd leeft met de heilige Wet Gods, het

heilig Evangelie en de Goddelijke scheppingsorde (genoemde refo-

sodomitische verzwagering staat gelijk aan de van God vervloekte

verzwagering van de stam van Seth en de stam van Kaïn in Genesis 6,

waarop de zondvloed volgde).

7. Door nazi-wetten te kerstenen (nazi-donorwet, abortuswet

(legalisatie van vaccins die zonder enige uitzondering cellen bevatten

van geaborteerde babies); euthanasiewet (legalisatie van killer-c-

vaccins die ontworpen zijn om de mensheid op korte of lange termijn

te depopuleren);

8. Door slaafse corona-gehoorzaamheid aan de overheid ten koste van

het Gode meer gehoorzaam zijn dan de mensen, waardoor niet God,

maar de duivel wordt gediend;

9. Door het aangaan van de dialoog der valse oecumene, waardoor

men Gods Woord als de enig-geldende en gezaghebbende Goddelijke

Autoriteit heeft laten vallen en daarmee de zondeval bagatelliseert; 

10. Door naast de Staten-Vertaling allerhande valse bijbelvertalingen

in te voeren en door het kerkbreed gebruik daarvan Gods Woord

vervalsen en het volk bedriegen voor de eeuwigheid, enz., enz. 

GPPB. v.d.m.
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OVER OORDELEN, GEESTELIJK

EN VLESELIJK SCHELDEN

Jaren geleden hebben we al eerder diverse artikelen geschreven over

"oordelen, geestelijk en vleselijk schelden", maar omdat er altijd weer

mensen zijn die ondergetekende valselijk van "oordelen, schelden en

beledigen" beschuldigen, stellen we deze zaak opnieuw aan de orde,

niet tot onze zelfverdediging, maar omwille van de waarheid en ere

Gods, zoals ook Paulus zijn roeping dikwijls verdedigd heeft tegenover

de valse beschuldigingen der sanhedristische Joden, omdat al die valse

beschuldigers zwanger zijn van de schijnliefde en van een valse

christus (Mozes) en met een ander evangelie de leer van Christus in

diskrediet stellen en daarbij niet schromen ondergetekende te

belasteren en valselijk te beschuldigen dat hij met zijn getuigenis

"Gods oogappels aan zou raken", hetgeen ze echter zelf doen met hun

valse aantijgingen jegens ondergetekende! 

Ook diverse lezers en luisteraars van deze website geven hetzelfde

getuigenis, namelijk, dat als zij anderen te kennen geven de prediking

te beluisteren van ondergetekende, zij in familie- en kerkkring

verworpen worden, belasterd en/of doodgenegeerd door de belijders

en dominees die de liefde hoog in hun vaandel voeren en zich

voordoen als "bewogen gelovigen" jegens hun naasten, maar als de

naam van ondergetekende genoemd wordt, braken zij gal, vergif en

mag er ineens vrij gelasterd worden. Dat is wel geen vreemde zaak en

de Heere heeft het me vroegtijdig voorzegd van allen gehaat te

worden, hetgeen ik vrolijk draag, want het zijn medailles uit het

lijdenskabinet van Christus, maar dat let me niet om de toenemende

verdemonisering binnen het reeds afvallige Refodom opnieuw aan de

kaak te stellen, opdat er meerdere zielen uit die demonische

kerkcultuur door Gods vrije genade zouden behouden worden. 

Nooit heeft iemand een geldig bewijs geleverd dat ondergetekende

zich schuldig maakt aan valse veroordelingen en een vals getuigenis

jegens de naaste. Daarentegen hebben we tonnen aan feitelijk bewijs

geleverd dat Refoland en haar voorgangers van de Waarheid Gods zijn

afgevallen, zich niet op grond van Gods Woord laten corrigeren, laat

staan daarmee publiek in de schuld komen voor God en de mensen, en

dat de ontrouw en het verraad jegens de zaak van Christus een

kerkbrede refo-trend geworden is. Dat zielen door de huidige
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godgeleerdheid massaal bedrogen worden door de prediking van een

ander en/of eenzijdig evangelie, en dat de huurlingenherders hun

schapen niet waarschuwen voor de huidige nazi-wetten/vaccins en

demonische ontwikkelingen, is openbaar en met de feiten op deze

w ebsite talloze keren bew ezen. W ereld vreem d e d om inees

bekommeren zich niet om het lot hunner schapen en slaan geen acht

in de prediking op de toenemende demonisering van kerk en staat,

zoals ook de wereldvreemde OGG-ds. A. Kort openbaar gekomen is. De

man geeft openlijk te kennen dat hij genoemde demonische

ontwikkelingen als zijnde "beslommeringen" wegzet, waarmee hij zich

niet wil inlaten, terwijl hij daarmee te kennen geeft een huurling te

zijn en zich om het lot van zijn schapen niet bekommert, door zijn

schapen het zelf te laten uitzoeken of zij nazi-wetten/vaccins, politiek

SGP/RD-bedrog aannemen of niet. En als de man met zijn grove

nalatigheid geconfronteerd wordt, slaat hij zijn pastorie- en/of email-

deur met een klap dicht, hetgeen een refo-riool-trend geworden is. 

Ondergetekende heeft door de jaren heen een archief in zijn bezit dat

tot de rand gevuld is met hatelijke emails en brieven van belijders en

dominees die zwaar beledigd reageren op mijn getuigenis, omdat hun

vrome huisjes in de artikelen en door de preken op deze website tot

op de grond worden afgebroken met het Woord onzes Gods. Aan dat

soort brieven hebben we vanzelf geen boodschap, maar soms staan we

toch die mensen te woord, omdat het bijbels separeren in de huidige

prediking ontbreekt en volstrekt onbekend geworden is in onze

afvallige dagen. Er is binnen het Refodom een geest uit de afgrond

gaan waaien, omdat men een ander evangelie aanhangt dan het

Evangelie van Christus, waarvan Paulus zegt dat het Evangelie dat hij

predikt, niet een Evangelie is naar de mens is, maar ontvangen is door

de openbaring van Christus (Gal. 1:12). Dat andere evangelie, waarvan

de huidige refomassa zwanger is, spreekt Paulus het anathema uit in

Galaten 1:8-9, zeggende: "Doch al ware het ook, dat wij, of een engel uit

den hemel u een Evangelie verkondigde, buiten hetgeen wij u verkondigd

hebben, die zij vervloekt. Gelijk wij te voren gezegd hebben, zo zeg ik ook

nu wederom: Indien u iemand een Evangelie verkondigt, buiten hetgeen

gij ontvangen hebt, die zij vervloekt."

We hebben derhalve geen gebrek aan inzenders die zonder enige

b e w ijs la s t  z ic h  v a n  a lg e m e n e  k r e t o l o g ie  b e d ie n e n  o m

ondergetekende van "schelden" te beschuldigen en daarbij beweren

dat we "Gods oogappels" aanraken als we van bepaalde dominees hun

ketterijen weerleggen en de gristelijke politici bij hun valse NSB-baard

vatten om hen met de waarheid van Gods Woord te ontmaskeren. Ook

aan dat soort lasterbrieven hebben we geen boodschap, aangezien we

ons van Godswege geroepen weten om de valse kerkpolitieke leraars

27

en hun ketterijen te bestrijden, te weerleggen en de mond te stoppen

met het Woord onzes Gods. Dat geldt ook voor de zogenaamde

gristelijk-politieke partijen welks bestaan en praktijk volledig in strijd

zijn met Gods heilig Woord.

Bij het bestrijden van valse leraars en hun dwalingen zijn er diverse

lezers die zich nauw verbonden weten met de identiteit van deze

website en zelf ook de valse leraars wensen te bestrijden en daarbij

gebruik maken van de artikelen van deze website. Dat is vanzelf

toegestaan, mits in de voorrede van henzelf geen ordinaire

scheldwoorden gebezigd worden jegens de valse leraars. De valse

leraars mogen niet bestreden worden met ordinare scheldwoorden,

want op deze ongeoorloofde wijze wordt het middel erger dan de

kwaal. Ondergetekende is dan ook niet verantwoordelijk voor

degenen die de artikelen van zijn hand met ordinaire scheldwoorden

begeleiden en vleselijk aanwenden jegens de valse leraars. Dat

betekent niet dat wat de vroom-beledigde godsdienst "schelden"

noemt aan hetgeen wij publiceren, dat dat vleselijk schelden is. Het is

pure laster. 

Bekende verwijten zoals: Je mag niet oordelen; Je bent zelf niet beter;

Wie meent te staan ziet toe dat hij niet valle; Je raakt Gods oogappel

aan; U bent aan het schelden; We hopen dat u nog bekeerd mag

worden", en noem al die algemene lasterpraat maar op, want dat is het,

komt allemaal voort uit pure vijandschap jegens het recht Gods en de

separerende leer van de Christus der Schriften. Gods geroepen

getuigen zijn vanaf Abraham af en door de loop der geschiedenis heen,

altijd door dit soort verraderlijke verwijten belaagd en belasterd.

Christus is de Zijnen daarin voorgegaan en zo de Meester zo Zijn

knechten. Het is in Gods Woord en door Christus Zelf voorzegd dat

Gods geroepen getuigen door allen gehaat zullen worden, maar we

hebben ons van genoemde lastertrend wel vrij te maken, omdat het de

waarheid van Gods Woord betreft, en daarmee de Naam en de ere

Gods in het geding zijn. Als het onszelf betreft, mag men lasteren wat

men wil, maar als het de Naam, de leer en de ere Gods betreft, zijn we

geroepen om het beeld van de Leeuw uit de stam van Juda

gelijkvormig te zijn en ons door de Geest des geloofs te bedienen van

het zwaard des Woords, ofwel de gesel van Christus, om al die

lasterhonden daarmee op hun vrome "smoel" te slaan.

Omdat de huidige refo-priesterschaar en ambtsdragers al jaar en dag

hun handen wassen in onschuld en de roepende zonden van kerk, land

en volk niet publiek aanpakken, maar die ongemoeid laten, de

(doctorale) refo-ketters de vrije loop laten en hun ketterijen niet

publiek weerspreken, laat staan dat zij de ketters cencureren, is het
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bijbelse oordelen en het bijbelse verwerpen van ketters (Titus 3:10) in

de loop der refo-jaren in een kwaad daglicht geraakt en als "schelden"

ge-etiketteerd binnen het afvallige Refodom. Dat moge zo zijn, maar

dat betekent niet dat God Zijn Woord aanpast aan de afvalligheid der

huidige refokerken en aan  de  la fha rtige vroom -vleselijke

kameleonshouding van de huidige refo-priesterschaar!

De Heere heeft mij geroepen om het Evangelie al den volken te

preken (Matth. 28:19), maar ik ben ook van Godswege geroepen

om: 

- "Jakob te verkondigen zijn overtreding, en Israël zijn zonde" (Micha

3:8). 

- De valse leraars de mond te stoppen met het zwaard van het Woord

(Titus 1:11).

- De kwade buiken (refo-Kretenzen) scherpelijk te bestraffen, gelijk

Titus werd bevolen (Titus 1:13).

- De dwalingen te weerleggen met het Woord onzes Gods (1 Tim. 5:20

- Titus 2:15).

- Profane ketters in de Naam des Heeren te verwerpen (Titus 3:10).

- De geesten te beproeven of ze uit God zijn, zoals Gods Woord ons

leert (1 Johannes 4:1).

- Om krachtens Gods roeping "schijn van zijn" te onderscheiden en

"schijn" uit te rukken, af te breken, te verderven, en te verstoren. En

ook om te bouwen en te planten (Jer. 1:10 - Jer. 15:20).

Gods Woord leert uitdrukkelijk dat de valse leraars publiek bestraft

moeten worden en met name genoemd moet worden wie zij zijn (1

Tim. 5:20). Dat heeft met vleselijk schelden niets uit te staan, maar

met bijbels oordelen krachtens de bijbelse vrijmaakplicht (Ezech. 3,

33, enz.).

In Gods Woord is er sprake van een vleselijk schelden en een

geestelijk schelden. We zullen dat met een paar voorbeelden vanuit

de Schrift bewijzen.

Geestelijk schelden: 

- De Engel des Heeren zei tot de satan: "De HEERE schelde u gij satan..."

(Zach. 3:2).

- Jesaja noemt de priesters en regenten in zijn dagen: "Stomme honden

die niet bassen kunnen", omdat zij het waren. (Jes. 56:10). De

Kanttekenaren zeggen hierbij: "Zij zijn den stommen honden gelijk.

Zij straffen de zonden van het volk niet en zij waarschuwen het niet voor

den toorn Gods, vrezende ongunst bij hetzelve te behalen." 

- Christus Zelf noemt Herodus de viervorst "een vos" -hetgeen volledig

waar was, alleen al omdat Christus het zei! (Luk. 13:32).
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- Stefanus -in heilige toorn ontstoken- haalde afsnijdend scherp uit

naar het Godevijandige Sanhedrin en schold hen in de Naam des

Heeren als volgt: "Gij hardnekkigen en onbesnedenen van hart en oren,

gij wederstaat altijd den Heiligen Geest; gelijk uw vaders, alzo ook gij",

Hand. 7:51.

- Paulus noemt de Kretenzen door de inspiratie des Heiligen Geestes!

"...luie buiken..." -omdat het waar was! (Titus 1:12-13).

- De apostel Petrus en ook Judas noemt de vleselijk-onkundige

lasteraars: ‘onredelijke dieren', ‘waterloze wolken', ‘wilde baren der

zee', ‘dwalende sterren', - omdat het een feit was! (2 Petrus 2:12 -

Judas 1:10-13).

- Als antwoord op Achab's vleselijke scheldwoorden jegens Elia ‘zijt gij

die beroerder van Israël?', zegt Elia bij God vandaan: "Ik heb Israël niet

beroerd, maar gij en uws vaders huis" -omdat het zo was! (1 Kon. 18:18).

- Johannes de Doper scheldt de Farizeeën en Sadduceeën: "Gij

adderengebroedsels! wie heeft u aangewezen te vlieden van den

toekomenden toorn?" -omdat ze het waren! (Matth. 3:7).

-  O o k  C h ristu s  sch eld t d e F a rizeeërs :  "G ij s lan g e n ,  g i j

adderengebroedsels! hoe zoudt gij de helse verdoemenis ontvlieden?"

(Matth. 23:23).

- Christus noemt Judas "een duivel", omdat hij het was. (Joh. 6:70).

- Christus noemt ook de Joden ‘een overspelig geslacht' (Matth. 12:39),

omdat zij dikwijls van den waren God waren afgevallen en de afgoden

der heidenen dienden. 

- Petrus noemt Simon de Tovenaar: "een samenknoping van

ongerechtigheid", omdat hij dat was en de gave des Geestes voor geld

wilde kopen. (Hand. 8:23).

- Paulus noemt Elymas de tovenaar: "Een kind des duivels" (Hand. 13:8-

10), omdat hij het was.

- Petrus noemt de godsdienstige hypocrieten ‘kinderen der

vervloeking', (2 Pet. 2:14).

- Christus noemt de valse Joden in hun vrome gewaad en gepraat "een

synagoge des satans" (Openb. 2:9 - 3:9).

Dat de SGP-top en de RD-top uit profane beroepshuichelaars en

Schriftverkrachters bestaan, is met talloze feiten op deze website

bewezen. Aan dezelfde kant staan de refoketters uit de

ongecensureerde doctorale refoketterkast. Zulke valse refo-

misleiders moeten de mond gestopt worden (Titus 1:11),

scherpelijk de wacht bij God vandaan aangezegd worden (Titus

1:13), met name genoemd worden (2 Tim. 3:8 - 2 Tim. 2:16-18),

publiek bestraft worden (1 Tim. 5:20), naar het door de Heilige

Geest ge-inspireerde apostolisch bevel verworpen worden (Tit.

3:10-11), als ze aan de bestraffingen Gods geen gehoor geven!
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Vleselijk schelden:

- De Farizeeën scholden de Heere Jezus uit voor een vraat en een

wijnzuiper (Matth. 11:19 - Luk. 7:34).

- De Farizeeën zeiden dat de Heere Jezus de duivel had en bedreven

daarmee de onvergeeflijke zonde tegen de Heilige Geest. (Matth. 11:18

- Joh. 10:20).

- Hetzelfde zeiden de Farizeen ook van Johannes de Doper (Luk. 7:33).

- Ook de wederdoperse kleenianen braken hun lastergal uit jegens het

getuigenis van ondergetekende, maar God zal hen vergelden naar hun werken.

- Paulus werd vanwege zijn geïnspireerde leer der Wet door het

toenm alige sanhedristische Refodom uitgescholden voor een

antinomiaan (Rom . 3:8), maar zij bedreven daarm ee pure

godslastering jegens de leer van Christus en hebben hun loon reeds gehad.

- Eliza werd door 42 kinderen uitgescholden voor een kaalkop, en zij

allen werden op Gods bevel door twee beren verscheurd (2 Kon. 2:23-24).

- Paulus werd door een zekere Tertullus uitgescholden voor een pest

(Hand. 24:5), maar brandt nu als een pest in de hel.

- Sommige Epikurïsche en Stoïsche wijsgeren maakten Paulus uit voor

een klapper (Hand. 17:18), maar nu krijgen zij eeuwig klappen door de

gramschap Gods.

Al deze vleselijke en godslasterlijke scheldingen heeft Christus

voor Zijn volk gedragen: "Die, als Hij gescholden werd, niet

wederschold, en als Hij leed, niet dreigde; maar gaf het over aan Dien,

Die rechtvaardiglijk oordeelt; Die Zelf onze zonden in Zijn lichaam

gedragen heeft op het hout; opdat wij, der zonden afgestorven zijnde,

der gerechtigheid leven zouden; door Wiens striemen gij genezen zijt", 1

Pet. 2:23-24. En Hij zal al die lasterkoppen doden door het zwaards

Zijns monds als zij zich niet bekeren.

MAAR, als de heilige Wet Gods gerelativeerd, de Waarheid van het

Evangelie profaan vervalst en de leer van Christus opzettelijk

overtreden wordt, moeten degenen die dat doen bestraft,

gecensureerd en met het geestelijke schelden des Woords de

mond gestopt worden (Ps. 63:11 - Matth. 24:32 - Rom. 3:19 - Titus

1:11). 

Als de Schrift uit onkunde vervalst wordt, moeten de tegensprekers

eerst met de geest der zachtmoedigheid terecht gewezen worden

(Matth. 18:15 - Gal. 6:1). Als dezulken zich niet aan het gezag van de

Schrift willen onderwerpen, dan geldt: "Verwerp een kettersen mens na

de eerste en tweede vermaning; wetende, dat de zodanige verkeerd is, en

zondigt, zijnde bij zichzelf veroordeeld", Tit. 3:10-11.

Hetzelfde geldt in het kader van de bijbelse tucht: "Maar indien uw
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broeder tegen u gezondigd heeft, ga heen en bestraf hem tussen u en

hem alleen; indien hij u hoort, zo hebt gij uw broeder gewonnen. Maar

indien hij u niet hoort, zo neem nog een of twee met u; opdat in den

mond van twee of drie getuigen alle woord besta. En indien hij denzelven

geen gehoor geeft; zo zeg het der gemeente; en indien hij ook der

gemeente geen gehoor geeft, zo zij hij u als de heiden en de tollenaar",

Matth. 18:15-17.

In geval van een publieke zonde en/of dwaling heeft al Gods volk zich

aan het gezag van het Woord en de bijbelse tucht te onderwerpen,

zoals de veinzende Petrus zich aan het gezag van het Woord

onderwierp op de bestraffing van Paulus (Gal. 2).

We krijgen diverse Schriftvervalsingen op ons bord omtrent de

profeten, de apostelen en Christus Zelf, die zodanig vervalst

worden voorgesteld alsof zij de breuk op het lichtst hebben

genezen, maar niet heus! 

Voorbeeld van een valse voorstelling door een der inzenders: 

"Jeremia bevond zich onbekwaam, hij wist niet te spreken. Hij had een

brandend vuur in zijn hart vanwege Gods toorn. De schuld van het volk

Israel eigende hij zichzelf toe, en hij was een voorbidder voor het volk, hij

pleitte op Gods Naam voor hen. Zulke Jeremias zijn inderdaad nodig in

deze tijd! Maar de Heere komt aan Zijn eer, hoe verdorven de wereld ook

is!"

Antw.: Volgens deze bewering was Jeremia onbekwaam en wist hij

niet te spreken. Het is loze kretologie, aangezien hetzelfde voor

Jeremia gold als voor Paulus en voor al Gods ware getuigen: "Niet dat

wij van onszelven bekwaam zijn iets te denken, als uit onszelven; maar

onze bekwaamheid is uit God", 2 Kor. 3:5. 

De inzender suggereert dat Jeremia vanwege zijn ingeleefde

onbekwaamheid zijn mond gehouden heeft, maar dat is een judas-

achtige drogreden. Jeremia was door de Heere geroepen "Over de

volken en over de koninkrijken, om uit te rukken, en af te breken, en te

verderven, en te verstoren; ook om te bouwen en te planten", Jer. 1:10, en

die roeping heeft de Heere in het leven van Jeremia heerlijk vervuld.

En Jeremia spreekt zich in tegenwoordigheid Gods uit over het

afvallige volk der Joden, zeggende: "Och, dat ik in de woestijn een

herberg der wandelaars had, zo zou ik mijn volk verlaten, en van hen

trekken; want zij zijn allen overspelers, een trouweloze hoop", Jer. 9:2.

Jeremia krijgt van Godswege het bevel om NIET MEER voor het

afhoerende volk der Joden te bidden (Jer. 7:16; 11:14; 14:11).

Hetzelfde bevel Gods is in onze dagen van kracht jegens het

afvallige Refodom!
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Verder beweerde de inzender over Jeremia: "Hij had een brandend

vuur in zijn hart vanwege Gods toorn."

Antw.: Dat brandende vuur in het hart van Jeremia (Jer. 20:9) had met

de toorn van God niets te maken. Het was een vuur des Heiligen

Geestes om het Woord in Zijn Naam te spreken, hetgeen duidelijk ziet

op hetgeen Jeremia uitroept om niet meer in Zijn Naam te spreken

(Jeremia 20:8-9a), waarop de Heilige Geest dat vuur des Geestes

opnieuw in zijn hart ontsteekt om zijn roeping getrouw te vervullen in

het spreken in Gods Naam, om het afvallige volk der Joden het oordeel

Gods aan te zeggen, en daartoe was Jeremia door God geroepen,

zeggende, "Ik heb u onder Mijn volk gesteld, tot een wachttoren, tot een

vesting; opdat gij hun weg zoudt weten en proeven. Zij zijn allen de

afvalligsten der afvalligen, wandelende in achterklap; zij zijn koper en

ijzer; zij zijn altemaal verdervers. De blaasbalg is verbrand, het lood is

van het vuur verteerd; te vergeefs heeft de smelter zo vlijtiglijk

gesmolten, dewijl de bozen niet afgetrokken zijn. Men noemt ze een

verworpen zilver; want de HEERE heeft hen verworpen", Jer. 6:27-30.

Vervolgens schrijft de inzender: "De schuld van het volk Israel

eigende Jeremia zichzelf toe, en hij was een voorbidder voor het volk, hij

pleitte op Gods Naam voor hen."

Antw.: Als de inzender bevindelijke kennis zou hebben aan het

eigenen van de schuld van land en volk, zou hij geen valse Jeremia

tekenen, maar met hetzelfde brandende Geestes-vuur in zijn binnenste

niet als een tegenstander, maar als een medestrijder des geloofs het

getuigenis op deze website bijvallen, om net als Jeremia publiek te

getuigen tegenover zijn wederpartijders: "Maar de HEERE is met mij

als een verschrikkelijk Held; daarom zullen mijn vervolgers struikelen,

en niets vermogen; zij zijn zeer beschaamd geworden, omdat zij niet

verstandiglijk gehandeld hebben; het zal een eeuwige schande zijn, zij

zal niet vergeten worden. Gij dan, o HEERE der heirscharen, Die den

rechtvaardige proeft, Die de nieren en het hart ziet, laat mij Uw wraak

van hen zien, want ik heb U mijn twistzaak ontdekt", Jer. 20:11-12.

De genoemde inzender staat duidelijk aan de zijde van het

sentimentele vroom-schijnheilige refo-vlees. Zulke schijnheilige

inzenders zullen tevergeefs tegen Gods getuigenis strijden, ook als zij

een "almachtig" leger meenemen om de koperen muur te kunnen

doorbreken, waartoe de Heere Jeremia en ondergetekende gesteld

heeft: "Want Ik heb u tegen dit volk gesteld tot een koperen vasten

muur; zij zullen wel tegen u strijden, maar u niet overmogen; want Ik

ben met u, om u te behouden en om u uit te rukken, spreekt de HEERE",

Jer. 15:20. 
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De inzender zegt aan zijn slotrede: "Zulke Jeremias zijn inderdaad

nodig in deze tijd! Maar de Heere komt aan Zijn eer, hoe verdorven de

wereld ook is!"

Antw.: Nee, niet een pseudo-Jeremia die deze inzender tekent, want

dat is een zelfgemaakte en papieren Jeremia, ofwel een afgod van het

reformatorische gemenebest, een valse Hananja gelijk. De echte

Jeremia in de heilige Schrift, is Gods ware geroepen knecht, en niet

alleen een wenende profeet, niet alleen in de gestaltenis van het Lam

Gods, maar ook in de gestaltenis van de Leeuw uit Juda-s stam, die

zonder aanziens des persoons opkomt en in de bressen staat voor de

ere Gods en de oordelen Gods uit Gods mond over de afvallige

belijders uitspreekt zonder aanziens des persoons.

Bij monde van de profeet Jeremia, spreekt den HEERE: "En zij -de

valse Hananja's- genezen de breuk van de dochter Mijns volks op het

lichtste, zeggende: Vrede, vrede! doch daar is geen vrede", Jer. 6:14 -

8:11. Jeremia was dus duidelijk niet van het sentimentele porseleinen

soort zoals de inzender die tekent.

"De Heere komt altijd aan Zijn eer", jazeker, aangezien Hij de Volzalige

is in Zichzelf, Die niet van node heeft om  door mensenhanden gediend

te worden als een behoevende. En ten aanzien van de zondeval en het

verbroken werkverbond, heeft Christus de eer des Vaders volkomen

verhoogd, zowel als het Lam Gods als de Leeuw uit Juda-s stam. Maar

de inzender suggereert een stilzwijgende priesterschaar waar hij ook

Jeremia bij schaart, alsof Gods ware geroepen knechten ten aanzien

van de ere Gods stomme honden zijn die niet bassen kunnen! NEE,

NEE, en nog eens NEE! Dat is de theologie van de duivel! 

Gods ware geroepen knechten hebben een publieke stem bij God

vandaan, om in de bressen te staan, het volk te waarschuwen voor vals

ingeslopen Schriftverkrachters, zeggende: "Maar waarlijk, ik ben vol

krachts van den Geest des HEEREN; en vol van gericht en dapperheid,

om Jakob te verkondigen zijn overtreding, en Israël zijn zonde", Micha

3:8. Al Gods geroepen getuigen zijn geroepen om de brute

verkrachters van Gods Woord, waar het van barst in onze dagen, te

schande te zetten met het zwaard des Woords, gelijk Petrus deed met

Simon de Tovenaar. En van die duivelskunstenaars zijn de refokerken

VERGEVEN! 

Gods ware knechten staan publiek in de bressen omwille van de

ere Gods. De HEERE zegt immers: "Die Mij eren zal Ik eren, maar die

Mij versmaden, (als stomme honden), zullen licht geacht worden", 1

Sam. 2:30b.



34

Maleachi 1:6: "Een zoon zal den vader eren, en een knecht zijn heer; ben

Ik dan een Vader, waar is Mijn eer? En ben Ik een Heere, waar is Mijn

vreze? zegt de HEERE der heirscharen tot u, o priesters, verachters Mijns

Naams! Maar gij zegt: Waarmede verachten wij Uw Naam?"

En de Heilige Geest leert bij monde van Paulus in 1 Korinthe

10:31: "Hetzij dan dat gijlieden eet, hetzij dat gij drinkt, hetzij dat gij

iets anders doet, doet het al ter ere Gods."

Hopenlijk vallen bij vele lezers de schellen van de ogen en ik spreek de

w e n s  u i t  d a t  v e l e n  z i c h  v a n  h u n  S c h r i f t v e r v a l s e n d e

ongenuanceerdheid bekeren zullen en zich vrij zullen maken van de

gruwelijke ketterijen van de huidige refokerken, maar zo niet, ik ben

vrij van hun aller bloed,

GPPB. v.d.m.
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  JUSTUS VERMEER OVER HET NEGENDE GEBOD

Hieronder kunt u van de hand van Justus Vermeer een antwoord

op de vraag lezen of we van ieders staat voor God het beste

moeten hopen. De barthiaanse wijlen PKN-ds. H.J. Hegger noemt

iedereen die hem naar de mond praat, zijn "lieve broeder/zuster

in Christus", inclusief de paus (Antichrist). Op grond van Gods

W o ord  v erw e rp t o ok  Ju stu s  V e r m e e r d e ze  vle se lijk e

veronderstelling als een zonde tegen het negende gebod! Ook

handelt Justus Vermeer hier over het rechtvaardig oordelen op

grond van de Schrift, een zaak die velen in onze dagen onder de

dekmantel van "de liefde" in diskrediet brengen en veroordelen. 

Justus Vermeer uit zijn Catechismusverklaring, vraag 112, over het

9e gebod: 

Citaat 1:

"Het is geen lichtelijk en onverhoord oordelen of verdoemen, wanneer

iemand, die men niet kent en die geen blijken geeft van de

gemeenschap aan Christus, houdt voor een mens zonder God.

Vrienden, de gehele wereld is van nature zo. Daarom is hier de vraag:

Wanneer ik iemand niet ken en wanneer zulk een geen bewijs van zijn

vereniging met Christus geeft, welk oordeel over hem is dan het meest

bijbels? Dat die mens met de gehele wereld tot de grote hoop behoort?

Of dat hij behoort tot het kleine kuddeke (Lukas 12:32), waaraan de

Vader naar Zijn welbehagen het Koninkrijk geeft? Ik denk dat hij

tegen de Bijbel in handelt, die zegt: "Ik moet zo lang het goede van

de staat mijns naasten denken, tot het tegendeel mij openbaar

komt." Hij oordeelt veiliger en meer naar de Bijbel, die, vervuld met

innig medelijden en liefde tot het behoud van zijn naaste, zó lang het

ongeluk van zijn naaste vreest, tot het werk Gods in hem openbaar

komt. Hierin openbaart zich de liefde tot de ziel van de naaste, want

zonder enige grond maar het beste te denken en te spreken, is

niet anders dan een vermoorden van de ziel. Paulus zegt ons (Rom.

3:19 en Ef. 2:3), dat wij allen van nature kinderen des toorns zijn, en

dat de ganse wereld voor God verdoemelijk ligt." (Pag. 529-530 - deel

2). 

Citaat 2:

"Het is ook deze zonde [tegen het negende gebod] wanneer men

mensen, die burgerlijk beschaafd en eerlijk in handel en wandel zijn, ja

uitwendig godsdienstig, voor oprecht voor God en voor verenigd met

Christus houdt. En dit alleen omdat zij veel bevattingen hebben van de
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woorden der waarheid, ja zelfs enig werk van consciëntie-overtuiging,

of uit vrees voor straf. O, dit is lichtvaardig oordelen, ja het is een

helpen verdoemen!" (Pag. 531 - deel 2).

Citaat 3:

Het is geen achterklap of laster wanneer men tegen iemands

dwaalleringen opkomt. Wanneer men deze misvattingen noemt en de

pen daartegen opneemt. En ook niet wanneer men de zonden van

klein en groot met vrijmoedigheid bestraft. Dit deden de profeten, en

God heeft het aan Zijn knechten bevolen. (Pag. 527 - deel 2).

Heel nuttig is het om alle  catechismuspreken van Justus Vermeer te

lezen over de bediening van de Wet, waarin duidelijk tot uitdrukking

komt dat de Wet de bediening des doods is voor het vlees en dat Gods

volk de Wet niet teniet doet, maar bevestigt door het geloof in

Christus. De Wet is volkomen vervuld door Christus en Zijn volkomen

gehoorzaamheid wordt door toerekening gezet op rekening des

geloofs, zodat de Wet in het leven des geloofs met één woord is

vervuld, namelijk: de liefde. "De liefde doet den naaste geen kwaad. Zo

is dan de liefde de vervulling der Wet", Rom. 13:10. 

PS. Herman Faukelius leert in zijn Kort Begrip de juiste plaats van de

Wet, namelijk in het stuk der ellende, als kenbron van de ellende,

vloek, verdoeming en doding, gelijk geschreven staat: “Ik ben door de

Wet der Wet gestorven, opdat ik Gode leven zou”, Gal. 2:19.

Vele biblicisten en neonomianen die de Wet als hun lijfregel

beschouwen, durven het aan om het ware werk des Geestes als

antinomianisme te bestempelen en te verwerpen, waarbij zij niet

schromen om met boekenplanken vol oudvadercitaten en uit het

verband gerukte bijbelteksten het gelijk aan hun kant proberen te

krijgen! Simon de Tovenaar zou het dezulken niet kunnen verbeteren.

God vergeve het hen, want zij weten niet wat zij doen!

De levende Kerk  heeft niet twee, maar één Voorwerp des geloofs,

namelijk God in Christus door de Heilige Geest. Het is dus niet de Wet

én Christus, maar de Wet in Christus. Dit geldt alleen de ware

gelovigen, want die en die alleen zijn niet onder de Wet, maar onder de

genade. Gods kinderen zijn één Geest met Christus en in Hem

wandelen zij overeenkomstig het Woord. Het leven der genade is een

leven naar de Geest, want die van Christus zijn, hebben het vlees

gekruist met de bewegingen en begeerlijkheden (Gal. 5:24). De

onbekeerden -zolang zij onder de Wet verkeren en zich niet bekeren-

zijn evenwel gebonden aan de absolute eis der Wet, namelijk om die te

doen op straffe des drievoudigen doods. - GPPB. v.d.m.
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               "U BENT AAN HET OORDELEN !"

Destijds werd ik opgebeld en bruut aangevallen door een HHK-er die

voorwende dat hij de "liefde" hoog in zijn vaandel had staan, en mij

verweet dat ik "niets anders doe" dan "iedereen oordelen en

veroordelen". Hij siste me toe dat "iedereen mij verlaten had" en dat

"niemand meer iets van mij moest hebben." 

Op de vraag of hij de waarzegster van Endor geraadpleegd had, kreeg

ik een aantal verwijten naar mijn hoofd geslingerd waarvan de honden

geen brood lusten. Over veroordelen gesproken! 

Op mijn vraag aan de gifspuwende beller om concreet aan te wijzen

wat hij bedoelde bleef hij het antwoord schuldig en gooide woest de

haak erop. Dit soort ongenuanceerde lasterreacties is een kerkbrede

refo-trend geworden en aan die trend is de "vrede, vrede en geen

gevaar-prediking" in onze dagen volledig debit. Door genoemde klaas-

vaak-prediking wordt de vrome mens gestijfd in zijn rijke-jongelings-

droombeelden en zulke bedrogen zielen reizen met een ingebeelde

hemel ter helle.

De geloofsbevindelijke vrede met God in Christus die alle verstand te

boven gaat, is altijd al doelwit van de duivel geweest. Genoemde vrede

houdt echter geen wapenstilstand in met de valse leringen en

gelijknamige leraars, ook al preken en bidden zij nog zo "liefdevol":

"Heere, Heere..." (Matth. 7:21-22; Luk. 13:25).

LIEVER EEN HEILIGE OORLOG DAN EEN VALSE VREDE

HET OORDELEN

Velen wijzen "het oordelen" volstrekt van de hand als zijnde laster

tegen de naaste. Dezulken doen echter aan Schriftkritiek en zijn

doorgaans zelf zwanger van duivelse verwijten, tenminste dat is mijn

jarenlange ervaring. Al die gifkikkers die valselijk hameren op Matth.

7:1-5 hebben de strijd tegen vlees en bloed, maar dat is mij wezenlijk

vreemd. Zo heeft Christus mij niet geleerd. "Want wij hebben den strijd

niet tegen vlees en bloed, maar tegen de overheden, tegen de machten,

tegen de geweldhebbers der wereld, der duisternis dezer eeuw, tegen de

geestelijke boosheden in de lucht", Ef. 6:12. 

Ik heb nooit voor het bekendmaken van de waarheid Gods (Ps. 89:2)

gekozen, integendeel, de Heere heeft mij ertoe geroepen en mij

bevolen het getrouw te doen, hetgeen ik ook gewillig wens te doen in



38

Zijn Naam, hoewel ik voor mijn waarneming t.a.v. het laatste nog moet

beginnen. Vele tegenwoordige sanhedristen hebben al ettelijke

pogingen ondernomen om mijn mond te stoppen, dikwijls middels

judasachtige en anonieme praktijken en lasterpraat. Ik weet ook bij

God vandaan dat diverse refo-dominees opdrachtgever zijn om laster

te verspreiden over mijn getuigenis, maar zich verdekt opstellen, zoals

drugsdealers zich verdekt op stellen als zij hun slaven het vuile werk

laten doen. 

Het is mij dan ook niet vreemd als de Psalmist uitroept: "Zij hebben mij

bijna vernietigd op de aarde, maar ik heb Uw bevelen niet verlaten", Ps.

119:87. 

Christus zegt tot de schare die Hem allerlei valse verwijten naar Zijn

Hoofd slingeren: "Oordeelt niet naar het aanzien, maar oordeelt een

rechtvaardig oordeel", Joh 7:24. Tot de wetgeleerde zegt Hij: "Gij hebt

recht geoordeeld" (Luk 7:43). Op een andere plaats zegt de Heere

Jezus: "En waarom oordeelt gij ook van uzelven niet, hetgeen recht is?

Luk. 12:57.

Oordelen is dus -volgens Gods Woord- blijkbaar niet zondermeer te

veroordelen. Onrechtvaardig oordelen is verboden, maar niet het

oprecht oordelen op grond van de Schrift, dat is voor Gods geroepen

getuigen juist geboden en dat moet altijd geschieden op grond van de feiten.

Over het oordelen schrijft de apostel Paulus in: 

1 Korinthe 10:15: "Als tot verstandigen spreek ik; oordeelt gij, hetgeen

ik zeg." 

1 Korinthe 2:15: "Doch de geestelijke [mens] onderscheidt [oordeelt]

wel alle dingen, maar hij zelf wordt door niemand onderscheiden."

1 Korinthe 11:13: "Oordeelt gij onder uzelven: is het betamelijk, dat de

vrouw ongedekt God bidde?"

En in Handelingen 4:19 zeggen Petrus en Johannes tot de

Sanhedristen: "Oordeelt gij, of het recht is voor God, ulieden meer te

horen dan God."

Christus zegt in Mattheus 7:15: "Maar wacht u van de valse profeten!" 

Hoe kunnen wij ons voor hen "wachten" en hoe kunnen wij weten dat

zij "valse profeten" zijn als wij niet mogen oordelen op grond van de

Schrift? 

Destijds werd mij door de HeartCry-voorzitter, Arjan Baan, verzocht

om mijn "talent van kritiek" te begraven. Volgens Baan moet ik dus

hand in hand gaan met ketters als John Piper, Tim Keller, John Wesley,

P. de Vries, W. van Vlastuin, Herman Hegger en Arminus, enz. en vrede
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met hen sluiten? En dat allemaal op grond van "naastenliefde" en/of

een veronderstelde wedergeboorte? 

Welnu, dan mag ik toch bij God vandaan zeggen dat ik toch duizend

keer liever een heilige oorlog voer dan dat ik een valse vrede aan de

hand houd. Dat men mijn "m ilitaire" houding als "ongeestelijk" van de

hand wijst, daarvoor ben ik niet verantwoordelijk. "Getrouw zijn"

wordt nu refobreed gehaat en als "vleselijk" bestempeld en "valse

verdraagzaamheid" noemt men de ware geestelijke liefde. 

Ik verzoek mijn lezers dringend het website-artikel te lezen over ds.

H.J. Heggers voorspelde ommekeer als een hond tot zijn roomse

uitbraaksel, want dan wordt mijn aversie jegens de HeartCry/Jijdaar-

misleiding wellicht beter verstaan.

Wat is de bijbelse maatstaf waarmee wij moeten oordelen? 

"Tot de Wet en tot de getuigenis! zo zij niet spreken naar dit Woord, het

zal zijn, dat zij geen dageraad zullen hebben", Jes 8:20. 

"Aan hun vruchten zult gij hen kennen", Matth. 7:16. zegt Christus. 

En voor het beoordelen van de "vruchten" moeten wij oordelen op

grond van Gods Woord, dus niet op grond van menselijke meningen

en/of redenaties. Door de geest der verlichting en die van de valse

verdraagzaamheid kunnen mensen veel dingen "omwille van de

eenheid", of omwille van "de liefde tot de naaste" goedpraten, op

allerlei gebied, ook op kerkelijk en geestelijk gebied, terwijl ze vals en

schandelijk zijn in het licht van Gods Woord en veeleer bestraft

moeten worden. De Heilige Geest schrijft bij monde van Paulus in

Efeze 5:11-13: "En hebt geen gemeenschap met de onvruchtbare werken

der duisternis, maar bestraft ze ook veeleer. Want hetgeen heimelijk van

hen geschiedt, is schandelijk ook te zeggen. Maar al deze dingen, van het

licht bestraft zijnde, worden openbaar; want al wat openbaar maakt, is

licht."

Ja, dezulken die met de profeet Micha getuigen: "Maar waarlijk, ik ben

vol krachts van den Geest des HEEREN; en vol van gericht en

dapperheid, om Jakob te verkondigen zijn overtreding, en Israël zijn

zonde", worden gehaat en belasterd, vooral in onze dagen, door links

tot en met uiterst rechts, tot in fam iliekringen toe. Vele

fabrieksdominees zien mij als een concurrent op het kerkelijke erf en

dezulken kunnen mij wel doodkijken, wat sommigen dan ook soms

zwart op wit laten blijken. 

Amos sprak uit ondervinding als hij schrijft: "Zij haten in de poort

dengene, die bestraft, en hebben een gruwel van dien, die oprechtelijk

spreekt", Amos 5:10. 
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Over het oordelen schrijft de apostel Johannes: "Geliefden, gelooft niet

iedere geest, maar beproeft de geesten, of zij uit God zijn; want vele valse

profeten zijn uitgegaan in de wereld", 1 Joh. 4:1. 

En in 2 Johannes 1:7 schrijft de apostel der liefde: "Want er zijn vele

verleiders in de wereld gekomen, die niet belijden, dat Jezus Christus in

het vlees gekomen is. Deze is de verleider en de antichrist."

En in 2 Johannes 1:9-11 staat geschreven: "Een iegelijk, die overtreedt,

en niet blijft in de leer van Christus, die heeft God niet; die in de leer van

Christus blijft, deze heeft beiden den Vader en den Zoon. Indien iemand

tot ulieden komt, en deze leer niet brengt, ontvangt hem niet in huis, en

zegt tot hem niet: Zijt gegroet. Want die tot hem zegt: Zijt gegroet, die

heeft gemeenschap aan zijn boze werken."

Hoe zouden wij deze dingen kunnen onderscheiden als we niet mogen oordelen?

De last die de HEERE de profeet Ezechiël oplegt, is de schuldige

plicht van iedere leraar en ook van iedere christen:

"Mensenkind! Ik heb u tot een wachter gesteld over het huis Israels; zo

zult gij het woord uit Mijn mond horen, en hen van Mijnentwege

waarschuwen. Als Ik tot den goddeloze zeg: Gij zult den dood sterven, en

gij waarschuwt hem niet, en spreekt niet, om den goddeloze van zijn

goddelozen weg te waarschuwen, opdat gij hem in het leven behoudt; die

goddeloze zal in zijn ongerechtigheid sterven, maar zijn bloed zal Ik van

uw hand eisen. Doch als gij den goddeloze waarschuwt, en hij zich van

zijn goddeloosheid en van zijn goddelozen weg niet bekeert, hij zal in zijn

ongerechtigheid sterven; maar gij hebt uw ziel bevrijd. Als ook een

rechtvaardige zich van zijn gerechtigheid afkeert, en onrecht doet, en Ik

een aanstoot voor zijn aangezicht leg, hij zal sterven; omdat gij hem niet

gewaarschuwd hebt, zal hij in zijn zonde sterven, en zijn gerechtigheden,

die hij gedaan heeft, zullen niet gedacht worden; maar zijn bloed zal Ik

van uw hand eisen. Doch als gij den rechtvaardige waarschuwt, opdat de

rechtvaardige niet zondige, en hij niet zondigt; hij zal zekerlijk leven,

omdat hij gewaarschuwd is; en gij hebt uw ziel bevrijd", Ezech. 3:17-21.

Een van de meest misbruikte bijbeluitspraken is dan ook

Mattheus 7:1: "Oordeelt niet" 

"Oordeelt niet, opdat gij niet geoordeeld wordt. Want met welk oordeel

gij oordeelt, zult gij geoordeeld worden; en met welke maat gij meet, zal

u wedergemeten worden. En wat ziet gij de splinter, die in het oog van

uw broeder is, maar de balk, die in uw oog is, merkt gij niet? Of, hoe zult

gij tot uw broeder zeggen: Laat toe, dat ik de splinter uit uw oog uitdoe;

en zie, er is een balk in uw oog? Gij geveinsde! werp eerst de balk uit uw

oog, en dan zult gij bezien, om de splinter uit het oog van uw broeder uit

te doen", Matth. 7:1-5.
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De Kanttekenaren zeggen bij deze tekst: 

"Namelijk lichtvaardiglijk, of verkeerdelijk, uit haat, nijdigheid, of

ongegrond achterdenken. Anders is een oprecht oordeel van zaken,

waarvan men rechte kennis heeft, als het tot een goed einde geschiedt,

zo in het gericht als daar buiten, niet alleen geoorloofd, maar ook

geboden." (Zie 2 Kron. 19:6; Joh. 7:24; 1 Cor. 5:12). 

Mag ik mijn lezers erop wijzen op het feit dat Mattheus 7:1-5 gericht is

aan de huichelaars en geveinsden (zie: vs. 5), dus niet aan hen die op

grond van Gods Woord onderscheiden of een leraar of leer, waar is of

vals. Christus waarschuwt hier de huichelaars die altijd maar met de

vinger naar een ander wijzen en zelf buiten schot blijven, zoals die

Farizeeër voorin de tempel laag neerkeek op de tollenaar en zich ver

boven deze arme zondaar verhief. De laatste ging evenwel

gerechtvaardigd naar zijn huis, terwijl die blinde en hoogmoedige

Farizeeër staande bleef in zijn rampzalige eigen waan en zichzelf en

anderen bedroog voor de eeuwigheid.

Er zijn er velen die vromelijk doch met het nodige vergif in hun staart

met het "oordeelt niet" zwaaien, dikwijls alleen om datgene wat

onschriftuurlijk is te verdedigen. Zelf nemen zij de vrijheid om het

"oordeelt niet" in de ware betekenis aan hun laars te lappen. Zij zien

hun eigen tegenstrijdigheid niet, en ook niet dat zij daardoor anderen

veroordelen die Gods Woord gehoorzamen omtrent het oordelen van

hetgeen vals is. Het is tragisch te zien hoeveel valse leringen al zijn

ingekankerd door het misbruik van Matth. 7:1-5. De reden waarom de

gevestigde kerken vandaag zo afvallig zijn en verdeeld tot op het bot,

is, omdat de leraren en de ouderlingen niket door God geroepen zijn,

veeleal niet eens bekeerd zijn en derhalve de plicht van het bijbelse

oordelen massaal nalaten, vooral jegens elkander. Ze nemen de eer

van elkander aan, maar om Gods eer bekommeren zij zich niet. Onze

gezondheid wordt -menselijk gesproken- in stand gehouden door

gezond te eten en ons af te schermen van allerlei ziektekiemen. Onze

geestelijke gezondheid wordt in stand gehouden door God Zelf, door

ons te weer te stellen tegen de ziektekiemen van valse leringen. 

Het grootste gevaar in onze tijd is de nalatigheid om censurerend te

oordelen jegens ketterijen en allerhande geestelijke valsheid. Als het

over de ingekankerde valse leringen gaat, dan mag elk christen wel

bedenken dat zachte heelmeesters stinkende wonden maken. Valse

leringen moeten uitgesneden worden. "Want de wapenen van onzen

krijg zijn niet vleselijk, maar krachtig door God, tot nederwerping der

sterkten", 2 Kor. 10:4.

Paulus schrijft in de Hebreënbrief dat meer geoefende gelovigen,

diegenen zijn "die door de gewenning de zinnen geoefend hebben, tot
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onderscheiding beide van het goede en van het kwade" (Hebr. 5:11-14).

De Bereeërs "die het Woord ontvingen met alle toegenegenheid",

onderzochten dagelijks de Schriften, of deze dingen alzo waren die van

Paulus gesproken waren" (Hand 17:11).

Al die (brute) verwijters die ons getuigenis veroordelen, alleen al

vanwege het feit dat wij dikwijls vanwege de dwalingen bijbels

moeten oordelen (separeren tussen schijn en zijn), mogen de

volgende teksten wel in acht nemen:

1 Korinthe 6:2: "Weet gij niet, dat de heiligen de wereld oordelen

zullen? En indien door u de wereld geoordeeld wordt, zijt gij onwaardig

de minste gerechtzaken?"

1 Korinthe 6:3: "Weet gij niet, dat wij de engelen oordelen zullen?

Hoeveel te meer de zaken, die dit leven aangaan?"

Het bijbels oordelen is dus geen strijd tegen vlees en bloed, zoals

vele naambelijders beweren, maar een evangelische liefdesplicht voor

al Gods kinderen en met name voor Gods geroepen getuigen, die

getrouw gedaan moet worden, zonder bijoogmerken. "Alzo ook gij,

wanneer gij zult gedaan hebben al hetgeen u bevolen is, zo zegt: Wij zijn

onnutte dienstknechten; want wij hebben maar gedaan, hetgeen wij

schuldig waren te doen", Luk. 17:10.

Vanzelf moeten wij ook onszelf gedurig voor Gods aangezicht

oordelen, want wie meent te staan, ziet toe dat hij niet valle.

"Onderzoekt uzelf, of gij in het geloof zijt, beproeft uzelf" 2 Kor. 13:5.

"Want indien wij onszelf oordeelden, zo zouden wij niet geoordeeld

worden. Maar als wij geoordeeld worden, zo worden wij van de Heere

getuchtigd, opdat wij met de wereld niet zouden veroordeeld worden", 1

Kor. 11:31-32. 

Maar ondanks die gedurige en noodzakelijke zelfbeproeving, blijft

onze roeping staande, omdat de Heere er de Bewerker van is en

daarvan ook gedurig getuigenis geeft, want anders zouden we geen

volharding in die roeping hebben. Het is echter een heel verschil of de

dwalingen door onkunde aan de hand gehouden worden, of dat zij

profaan geleerd worden ten spijt van ettelijke waarschuwingen. In het

eerste geval moeten wij in zachtmoedigheid te werk gaan of we onze

naaste mogelijk kunnen winnen, zodat hij van zijn dwalingen afstand

zal nemen. (Zo moeten we onszelf ook laten behandelen als het terecht

is). In het laatste geval mag er echter niet met enige medelijden

worden gewerkt, maar moet de scherpte van het Woord er tegenover

geplaatst worden, al betreft het ook een engel uit de hemel (Gal. 1:8-

9). Voor alles geldt wat geschreven staat in de volgende tekstaanhalingen:

Zacharia 4:6: "Niet door kracht noch door geweld, maar door Mijn

Geest zal het geschieden, zegt de HEERE der heirscharen."
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Romeinen 12:19: "Wreekt uzelven niet, beminden, maar geeft den

toorn plaats; want er is geschreven: Mij komt de wraak toe; Ik zal het

vergelden, zegt de Heere."

Hebreeën 10:30: "Want wij kennen Hem, Die gezegd heeft: Mijn is de

wraak, Ik zal het vergelden , spreekt de Heere. En wederom: De Heere zal

Zijn volk oordelen."

GPPB. v.d.m.

------------------------------------

Gevaar in de gemeente van Christus
De Amerikaanse nieuwtestamenticus en apologeet John Gresham

Machen (1881-1937), stichter van het orthodoxe Westminster

Theological Seminary, heeft in zijn werken kritische kanttekeningen

geplaatst bij de gedachtegang dat het tussen christenen vooral moet

gaan om het delen van de beleving van het geloof en dat de

dogmatische vragen en verschillen er nauwelijks toe zouden doen.

In een rede die hij in 1932 in Londen hield voor de Bible League of

Great Britain waarschuwde hij dat een christendom zonder goede

aandacht voor leerstellige punten, grote risico’s loopt. Daarbij pleit hij

niet alleen voor de verdediging van die punten tegenover

buitenkerkelijken, maar ook tegenover hen die in de kerk zijn en

dwalen. „De tegenstanders van de Bijbelse waarheden worden niet

minder gevaarlijk als ze binnen de kerk zitten, maar juist gevaarlijker.”

Machen verzet zich tegen de opvatting dat het binnen de kerk

vooral moet gaan om geestelijke liefde en gemeenschap tussen

kerkleden. Pleitbezorgers van die gedachte beroepen zich dan op

het lied der liefde dat Paulus in 1 Korinthe 13 zingt. Machen is

daar messcherp in: “Als ik dergelijke pleidooien hoor, beluister ik

daarin de verleidelijke stem van satan.” Met overtuiging wijst hij

erop dat Paulus dit lied schreef midden in een felle polemiek

tegen de dwalingen in de kerk van Korinthe. “Dat lied zou nooit

door de apostel geschreven zijn als hij tegenstander zou zijn

geweest van het bestrijden van de dwalingen in de kerk.”

Ook de gedachte dat de verschillen vanzelf verdwijnen als mensen

zich verenigen in gebed, noemt Gresham Machen “vals.” Wanneer

mensen hun knieën buigen en zich niet tegelijkertijd bekommeren om

de vraag wat de waarheid is, “dan is dat geen christelijk gebed, maar

een knielen in het huis van Rimmon.”


